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OR.Oz.0022.43.2024 

PROTOKÓŁ NR 25/2024 

posiedzenia Zarządu Powiatu Aleksandrowskiego 

w dniu 14 listopada 2024 r. 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie protokołu. 

4. Porządek posiedzenia. 

5. Tematy: 

5.1. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przyjęcia projektu budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego na rok 2025 oraz projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Aleksandrowskiego na lata 2025 – 2029. 

5.2. Informacja Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim na temat 

wykonanych prac ziemnych, w tym bezodpływowego rowu  na działkach nr 2405 i 2410 

przy ulicy Sikorskiego w Aleksandrowie Kujawskim, stanowiących własność Powiatu 

Aleksandrowskiego. 

5.3.Informacja Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim z otwarcia 

ofert z prowadzonego postępowania o udzielenie zamówienia publicznego pn. „Pełnienie 

funkcji Inspektora nadzoru inwestorskiego oraz sprawowanie wielobranżowego nadzoru 

inwestorskiego dla zadania pn. Przebudowa drogi powiatowej nr 2602C Ciechocinek – 

Dąbrówka na odcinku od km 0+000 do km 1+600 w miejscowości Raciążek – Etap I”. 

5.4. Pismo Sekretarza Powiatu w sprawie rozstrzygnięcia otwartego konkursu ofert na 

powierzenie realizacji zadania publicznego polegającego na udzielaniu nieodpłatnej pomocy 

prawnej, świadczenia nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego oraz edukacji prawnej na 

terenie Powiatu Aleksandrowskiego w 2025 roku i przyznania dotacji oraz powierzenia 

zadania, projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie ogłoszenia wyników otwartego 

konkursu ofert, projekt umowy z wykonawcą, protokół komisji konkursowej. 

5.5. Projekt decyzji Zarządu Powiatu o nieodpłatnym oddaniu nieruchomości w trwały zarząd, 

położonej w gminie Koneck o numerze ewidencyjnym: 65/10 o powierzchni 0,0062 ha,  

obręb Żołnowo, stanowiącej nieruchomość gruntową zajętą pod drogę powiatową nr 2620C 

Koneck – Łówkowice oraz 49/1 o powierzchni 0,0004 ha, obręb Kruszynek, stanowiącej 

nieruchomość gruntową zajętą pod drogę powiatową nr 2608C Konradowo – Siniarzewo. 

5.6. Wnioski Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego  

w Raciążku o wyrażenie zgody na wszczęcie postępowania o udzielenie zamówienia  

klasycznego o wartości mniejszej niż progi unijne na dostawę: - mleka i produktów  

mleczarskich, - pieczywa oraz wyrobów cukierniczych, - mięsa i podrobów oraz przetworów 

mięsnych, - produktów spożywczych, - środków czystości,  - leków, materiałów  

opatrunkowych oraz pozostałych produktów farmaceutycznych, dla potrzeb Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku – zajęcie stanowiska. 

5.7. Pismo Dyrektora Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej w Aleksandrowie Kujawskim 

w sprawie zwiększenia od 1 stycznia 2025 r. wymiaru etatu głównej księgowej z ¼ do ½  

- zajęcie stanowiska. 
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5.8. Pismo Sekretarza Powiatu w sprawie dokonania analizy zaspokojenia potrzeb ludności  

w porze nocnej oraz w dni wolne od pracy w zakresie: zaopatrzenia w produkty lecznicze, 

leki apteczne, leki recepturowe, wyroby medyczne i inne artykuły oraz zapewnienia 

świadczenia usług farmaceutycznych i sprawowania opieki farmaceutycznej, oraz podjęcie 

decyzji w sprawie apteki ogólnodostępnej do pełnienia dyżurów w porze nocnej w dni wolne 

od pracy – zajęcie stanowiska. 

5.9. Projekt umowy z Witkac Sp. z o.o. z siedzibą w Słupsku na usługę dostępu do systemu 

Witkac.pl oraz umowa powierzenia przetwarzania danych osobowych. 

5.10. a) Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie powołania komisji egzaminacyjnej  

w celu przeprowadzenia postępowania egzaminacyjnego dla nauczyciela szkoły  

prowadzonej przez Powiat Aleksandrowski, ubiegającego się o awans na stopień 

nauczyciela mianowanego. 

b) Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla ekspertów 

wchodzących w skład komisji egzaminacyjnej dla nauczyciela ubiegającego się o awans 

zawodowy na stopień nauczyciela mianowanego. 

c) Projekt umów zlecenia z ekspertami z listy ustalonej przez Ministra Edukacji 

powołanych do udziału w pracach komisji egzaminacyjnej dla nauczyciela szkoły 

prowadzonej przez Powiat Aleksandrowski, ubiegającego się o awans na stopień 

nauczyciela mianowanego. 

5.11. Projekt porozumienia z Województwem Kujawsko – Pomorskim w sprawie przyznawania 

stypendiów dla uczniów dziennych liceów i techników od września 2024 r. do czerwca  

2025 r.  

5.12. a) Pismo Naczelnika Wydziału Geodezji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska w sprawie 

sprzedaży budynku położonego przy ulicy Słowackiego 8B w Aleksandrowie Kujawskim, 

wstępny projekt podziału oraz proponowana służebność dojazdu do nowo wydzielonej 

działki – zajęcie stanowiska. 

b) Wniosek NZOZ A-MED. Poradnia Zdrowia Psychicznego w Aleksandrowie 

Kujawskim o przedłużenie umowy najmu budynku położonego przy ulicy Słowackiego 8B 

w Aleksandrowie Kujawskim na rok 2025 – zajęcie stanowiska. 

5.13. Projekt umowy z Przedsiębiorstwem Usługowo – Handlowym „AUTOMOBIL” Spółka 

z o.o. z siedzibą w Warszawie na świadczenie usług w zakresie usuwania pojazdów z dróg 

na obszarze powiatu aleksandrowskiego w przypadkach określonych w art. 130a ustawy  

z dnia 20 czerwca 1997 r. Prawo o ruchu drogowym oraz ich przechowywania na parkingu 

strzeżonym w okresie od 1 stycznia 2025 r. do 31 grudnia 2025 r. 

5.14. a) Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zatwierdzenia planu zimowego 

utrzymania dróg powiatowych w Powiecie Aleksandrowskim w sezonie zimowym 

2024/2025. 

     b) Informacja Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim  

o wyborze najkorzystniejszej oferty w postepowaniu o udzielenie zamówienia publicznego 

prowadzonego w trybie bez stosowania ustawy Prawo zamówień publicznych właściwe dla 

zamówienia o wartości poniżej 130.000 zł, zgodnie z art. 2 ust. 1 pkt 1 ustawy, na zadanie pn. 

„Zimowe utrzymanie dróg powiatowych powiatu aleksandrowskiego w sezonie 2024/2025”. 

Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie upoważnienia Dyrektora Zarządu Dróg 

Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim do zaciągania zobowiązań z tytułu umów, 
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których realizacja w roku budżetowym i w latach następnych jest niezbędna do zapewnienia 

ciągłości działania jednostki i z których wynikające płatności wykraczają poza rok 

budżetowy w zakresie zimowego utrzymania dróg powiatowych w sezonie 2024/2025. 

5.15. Pismo Marszałka Województwa Kujawsko – Pomorskiego w sprawie wykonanego audytu 

bezpieczeństwa ruchu drogowego i zaproponowanych dwóch wariantów poprawy 

bezpieczeństwa na skrzyżowaniu drogi wojewódzkiej nr 266 z drogą gminną nr 160215C 

(ul. Kochanowskiego) w miejscowości Stawki oraz zlokalizowanym w km 3+566 przejściu 

dla pieszych – zajęcie stanowiska. 

5.16. Pismo Prezesa Uczniowskiego Klubu Sportowego „Jedynka AK” w Aleksandrowie 

Kujawskim w sprawie udzielenia wsparcia finansowego w związku z udziałem drużyny 

dziewcząt w finale Ogólnopolskiego Turnieju Piłki Nożnej „Z orlika na stadion” w kategorii 

wiekowej U-14 w Warszawie – zajęcie stanowiska.  

5.17. Projekt aneksu do umowy zawartej ze Zgromadzeniem Sióstr Św. Elżbiety Prowincja 

Toruńska dnia 20 grudnia 2023 r. o realizację zadania publicznego z zakresu pomocy 

społecznej pt. „Prowadzenie domu pomocy społecznej o zasięgu ponadgminnym dla dzieci  

i młodzieży niepełnosprawnych intelektualnie”. 

5.18. Projekt umowy z Wojewodą Kujawsko - Pomorskim o udzielenie wsparcia finansowego 

ze środków Funduszu Pracy na realizację rządowego programu wsparcia powiatu  

w organizacji i tworzeniu rodzinnych form pieczy zastępczej w 2024 r.  

5.19. Pismo Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie 

Kujawskim w sprawie przekazywania środków finansowych do Cistorem Stowarzyszenia 

Partnerstwo Społeczne w Toruniu w ramach programu Fundusze Europejskie dla Kujaw  

i Pomorza 2021 – 2027 realizowanego w projekcie „Rodzina w centrum Etap I”. 

5.20. Protokół z przeprowadzonego postępowania, którego wartość nie przekracza 130.000 zł 

na opracowanie dokumentacji projektowo – kosztorysowej dla zadania inwestycyjnego 

„Rewitalizacja budynku Liceum Ogólnokształcącego w Ciechocinku – etap II”, projekt 

umowy z wykonawcą – zajęcie stanowiska. 

6. Sprawy różne. 

7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

Ad 1. 

Pani Lidia Tokarska Starosta Aleksandrowski – otwieram posiedzenie Zarządu Powiatu 

Aleksandrowskiego w dniu 14 listopada 2024 r. o godzinie 7:50.  

Posiedzenie odbywa się w siedzibie Starostwa Powiatowego w Aleksandrowie Kujawskim przy 

ulicy Słowackiego 8 w pokoju 214 (II piętro).  

 

 

Ad 2. 

Pani Lidia Tokarska – stwierdzam quorum. W posiedzeniu uczestniczy troje członków 

Zarządu Powiatu: Lidia Tokarska, Ryszard Stępkowski i  Małgorzata Wdowczyk.  

Ponadto, w posiedzeniu uczestniczy Mariusz Możdżeń Skarbnik Powiatu i Paulina Smykowska 

Sekretarz Powiatu. 
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Posiedzenie jest prawomocne i Zarząd może podejmować uchwały.  

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Ad 3. 

Pani Lidia Tokarska – proponuję przyjąć bez czytania protokół nr 24/2024 posiedzenia 

Zarządu Powiatu z dnia 5 listopada 2024 r. Czy są uwagi, propozycje zmian, czy uzupełnień do 

przedłożonego protokołu? Nie widzę. Proponuję przyjąć go bez czytania.  

Kto jest za? Dziękuję. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

Członkowie Zarządu Powiatu, w wyniku głosowania przyjęli protokół nr 24/2024 posiedzenia 

Zarządu Powiatu z dnia 5 listopada 2024 r. 

 

 

Ad 4. 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do proponowanego porządku dzisiejszego posiedzenia. 

Czy są wnioski o zmianę porządku posiedzenia? Nie widzę. 

Przechodzimy do realizacji dzisiejszego porządku posiedzenia. 

 

Porządek posiedzenia Zarządu Powiatu, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.1. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przyjęcia projektu budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego na rok 2025 oraz projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2025 – 2029. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.1. Projekt uchwały Zarządu Powiatu  

w sprawie przyjęcia projektu budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2025 oraz projektu 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2025 – 2029. 

Proszę pana Skarbnika o przedstawienie projektu budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na rok 

2025 oraz projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 

2025 – 2029. 

 

Pan Mariusz Możdżeń – projekt budżetu na 2025 rok został opracowany na podstawie danych 

i prognoz w szczególności informacji Ministerstwa Finansów o rocznych planowanych 

kwotach poszczególnych części subwencji ogólnej dla Powiatu Aleksandrowskiego oraz 

planowanej kwocie dochodów z tytułu udziałów we wpływach z podatku dochodowego  

od osób fizycznych i osób prawnych na 2025 rok i rezerwie, o której mowa w art. 89 ustawy  

o dochodach jednostek, informacji Wojewody Kujawsko-Pomorskiego o kwotach dochodów 

związanych z realizacją zadań z zakresu administracji rządowej oraz dotacji celowych 

przeznaczonych na realizację zadań z zakresu administracji rządowej, zadań własnych  

i realizowanych na podstawie porozumień z organami administracji rządowej. 
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Budżet Powiatu Aleksandrowskiego na przyszły rok zawiera następujące założenia:  

prognozowane dochody budżetowe w wysokości 117 885 876,00 zł, prognozowane wydatki 

budżetowe w wysokości 117 885 876,00 zł. Zatem budżet na rok kolejny będzie się 

równoważył i również na lata kolejne.  

W budżecie tworzy się rezerwy: ogólną w wysokości 500 000,00 zł na nieprzewidziane wydatki 

z tym, że nie można jej przeznaczyć głównie na wynagrodzenia i inwestycje, oraz celowe  

w wysokości 670 000,00 zł, z przeznaczeniem na: wydatki bieżące na wynagrodzenia, 

wynagrodzenia nieperiodyczne oraz pochodne od wynagrodzeń, głównie chodzi o wydatki 

oświatowe w kwocie 500 000,00 zł, realizację zadań własnych z zakresu zarządzania 

kryzysowego w kwocie 170.000,00 zł. 

W roku budżetowym przychody zaplanowano na poziomie 8 967 734,08 zł, na które składa się 

nadwyżka budżetowa z lat ubiegłych – 5 119 734,08 zł i wolne środki – 3 848 000,00 zł, które 

są zaangażowane na spłatę rat kredytowych w latach kolejnych. 

Jeżeli chodzi o spłatę zaciągniętych kredytów, spłaty rat kapitałowych kredytów i pożyczek 

oraz wykup papierów wartościowych w 2025 roku wyniosą 862 000,00 zł, w 2026 roku 

wyniosą 862 000,00 zł, w 2027 roku wyniosą 862 000,00 zł, w 2028 roku wyniosą  

862 000,00 zł, w 2029 roku wyniosą 400 000,00 zł. Planowane odsetki na 2025 rok -  

414 000,00 zł i stopniowo będą malały, w 2026 roku 350 000,00 zł, w 2027 roku  

250 000,00 zł, w 2028 roku 200 000,00 zł, w 2029 roku 150 000,00 zł. Nie jestem w stanie 

dokładnie przewidzieć kwoty. Inflacja planowana jest na przyszły rok na poziomie 3,79%, ale 

już wiemy, że będzie inna. Kwota długu planowana na koniec  31 grudnia 2024 r. wynosi 

3 848 000,00 zł, a na koniec 2025 roku kwotę długu planuje się na poziomie 2 986 000,00 zł, 

tj. wysokość rat kredytowych do spłaty. 

Plan dochodów na rok 2025 ustalony został w kwocie 117 885 876,00 zł i obejmuje dochody 

bieżące w wysokości 105 996 266,83 zł oraz dochody majątkowe w wysokości  

11 889 609,17 zł. 

Plan dochodów związanych z realizacją zadań na podstawie porozumień, umów między 

jednostkami obejmuje:  

- Rządowy Fundusz Rozwoju Dróg - Przebudowa drogi powiatowej  

nr 2602C Ciechocinek – Dąbrówka na odcinku od km 0+000 do km 1+600 w miejscowości 

Raciążek – Etap I - 2 820 662,00 zł,  

- dotacja z Gminy Aleksandrów Kujawski - Przebudowa drogi powiatowej nr 2607C Ośno-

Zazdromin – etap II - 90 269,00 zł,  

- dotacja z Gminy Miejskiej Aleksandrów Kujawski - Poprawa infrastruktury drogowej drogi 

powiatowej nr 2634C ul. Wojska Polskiego w Aleksandrowie Kujawskim - 58 607,00 zł, 

- dotacja z Gminy Nieszawa - Przebudowa drogi powiatowej nr 2603C Ciechocinek-Siutkowo 

- etap V - 75 675,00 zł,  

- dotacja z Gminy Raciążek - Przebudowa drogi powiatowej nr 2602C Ciechocinek – Dąbrówka 

na odcinku od km 0+000 do km 1+600 w miejscowości Raciążek – Etap I - 582 937,00 zł,  

- dotacja z Gminy Waganiec - Przebudowa drogi powiatowej nr 2603C Ciechocinek-Siutkowo 

- etap V - 75 675,00 zł,  

- Rządowy Fundusz Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych - Przebudowa dróg 

powiatowych na terenie powiatu aleksandrowskiego - etap II (Przebudowa drogi powiatowej 

nr 2607C Ośno – Zazdromin – etap II, Poprawa infrastruktury drogowej drogi powiatowej nr 
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2634C ul. Wojska Polskiego w Aleksandrowie Kujawskim, Przebudowa drogi powiatowej nr 

2603C Ciechocinek – Siutkowo – etap V) - 7 414 926,17 zł,  

- dotacja otrzymana z Kujawsko – Pomorskiego Urzędu Wojewódzkiego z przeznaczeniem na 

zakup samochodu do Powiatowego Inspektoratu Nadzoru Budowlanego - 120 000,00 zł,  

- środki na Centrum Projektów Polska Cyfrowa - 595 000,00 zł,  

- kwalifikacja wojskowa dotacja - 47 000,00 zł,  

- projekty unijne, Erasmus + Program Fundusze Europejskie dla Rozwoju Społecznego 2021-

2027 współfinansowany z EFSP, Wspólna Europa = Równe Szanse - 56 374,49 zł, Erasmus+ 

"My Enviroment Ever Trendy in Green" - 17 256,74 zł,  

- Program kompleksowego wsparcia dla rodzin "Za życiem" - dotacja z MEiN - 77 000,00 zł, 

- środki z innych jednostek samorządu terytorialnego na Warsztaty Terapii Zajęciowej - środki 

z Gminy Miejskiej w Toruniu - 19 553,00 zł,  

- środki z Funduszu Pracy - refundacja wynagrodzeń PUP - 362 655,00 zł,  

- dotacje z innych jednostek samorządu terytorialnego z tytułu pobytu dzieci w rodzinach 

zastępczych łącznie 552 137,00 zł,  

- dotacje z innych powiatów z tytułu pobytu dzieci w placówce socjalizacyjnej - 72 000,00 zł,  

- Rodzina w centrum Etap I łącznie 528 529 zł,  

- Fundusz Ochrony Środowiska wpływy i wydatki związane z gromadzeniem środków z opłat 

i kar za korzystanie ze środowiska - 150 000,00 zł, wstępnie wydatkowana ma być ta kwota 

na zakup pieca i rur do ZS Nr 1 CKP,  są to dochody planowane i nie jesteśmy w stanie ich do 

końca przewidzieć,  

- dotacja otrzymana z Funduszu Rozwoju Kultury Fizycznej – Program modernizacji 

Kompleksów sportowych „Moje Boisko – ORLIK 20212” - 100 300,00 zł.  

Pozostałe dochody bieżące planowane są na podstawie wykonania tego roku, są to dochody  

z komunikacji, odpłatność za pobyt mieszkańców w DPS, opłaty geodezyjne, kary  

za nieterminową rejestrację pojazdów.   

Plan wydatków Powiatu Aleksandrowskiego na 2025 rok ustalony został w kwocie 

117 885 876,00 zł i obejmuje wydatki bieżące w wysokości 101 445 605,83 zł oraz wydatki 

majątkowe w wysokości 16 440 270,17 zł. Plan wydatków bieżących został ustalony na 

podstawie planów finansowych przedłożonych przez jednostki organizacyjne i na podstawie 

projektu planu finansowego Starostwa Powiatowego. 

Wydatki bieżące w wysokości 101 445 605,83 zł, z tego: wydatki jednostek budżetowych  

w wysokości 82 898 876,02 zł, w tym: - wynagrodzenia i składki od nich naliczane  

w wysokości 67 702 146,02 zł, - wydatki związane z realizacją ich statutowych zadań  

w wysokości 15 196 730,00 zł, dotacje na zadania bieżące w wysokości 12 769 455,00 zł, 

świadczenia na rzecz osób fizycznych w wysokości 3 819 262,00 zł, wydatki na programy 

finansowane z udziałem środków, o których mowa w art. 5 ust 1 pkt. 2 i 3 w części związanej 

z realizacją zadań powiatu w wysokości 1 544 012,81 zł, obsługa długu w wysokości 

414 000,00 zł.  

Wydatki majątkowe w wysokości 16 440 270,17 zł, z tego: inwestycje i zakupy inwestycyjne 

w wysokości 16 440 270,17 zł, w tym: - wydatki na programy finansowane z udziałem 

środków, o których mowa w art. 5 ust 1 pkt. 2 i 3 w części związanej z realizacją zadań  

w wysokości 180 000,00 zł. Są o dwie inwestycje mniej wpisane w projekt budżetu 2025 r. niż 

w budżet 2024 r. na obecną chwilę.  
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Wykaz zadań inwestycyjnych w 2025 r. obejmuje:  

- Przebudowa chodnika drogi powiatowej nr 2633C ul. Narutowicza w Aleksandrowie 

Kujawskim na odcinku ok. 200 mb – etap I - 140 000,00 zł,  

- Przebudowa drogi powiatowej nr 2602C Ciechocinek - Dąbrówka na odcinku od km 0+000 

do km 1+600 w miejscowości Raciążek - Etap I - 4 707 304,00 zł,  

- Przebudowa drogi powiatowej nr 2633C ulica Narutowicza w Aleksandrowie Kujawskim  

na odcinku od km 0+000 do km 0+360 wraz z budową skrzyżowania typu okrężnego  

w obrębie skrzyżowania ulic: Chopina, Dworcowa, Słowackiego, Narutowicza oraz od km 

0+840 do km 1+397 - ETAP I od km 0+000 do km 0+330 - 208 969,00 zł,  

- Przebudowa dróg powiatowych na terenie powiatu aleksandrowskiego - etap II -  

968 471,00 zł,  

- Zmiana stałej organizacji ruchu drogi powiatowej Nr 2530C Opoki – Zduny poprzez 

wprowadzenie ruchu okrężnego „rondo” w obrębie skrzyżowania dróg gminnych  

w miejscowości Zduny - 40 000,00 zł,  

- Zmiana stałej organizacji ruchu drogi powiatowej Nr 2632C poprzez wprowadzenie ruchu 

okrężnego „rondo” w obrębie skrzyżowania ulic: Chopina, Sikorskiego, Graniczna, Targowa, 

Akacjowa w Aleksandrowie Kujawskim - 50 000,00 zł,  

- Przebudowa dróg powiatowych na terenie powiatu aleksandrowskiego - etap II -  

7 414 926,17 zł,  

- Zakup samochodu na potrzeby Powiatowego Inspektoratu Nadzoru Budowalnego  

w Aleksandrowie Kujawskim - 120 000,00 zł,  

- Rozbudowa, modernizacja budynku gospodarczego „stodoły” na placu ZDP w Aleksandrowie 

Kujawskim - 120 000,00 zł,  

- Zakup sprzętu komputerowego na potrzeby Starostwa Powiatowego - 100 000,00 zł,  

- Wzmocnienie infrastruktury IT i zabezpieczeń sieci w ramach projektu Cyberbezpieczny 

Samorząd - 147 600,00 zł,  

- Wzmocnienie infrastruktury IT i zabezpieczeń sieci w ramach projektu Cyberbezpieczny 

Samorząd - 32 400,00 zł,  

- Modernizacja łazienki w budynku pawilonu Domu Pomocy Społecznej w Zakrzewie - 

60 000,00 zł,  

- Wymiana źródła ciepła wraz z instalacją w Zespole Szkół Nr 1 CKP  

w Aleksandrowie Kujawskim - 2 000 000,00 zł,  

- Wymiana źródła ciepła w budynku Urzędu Miejskiego i Starostwa Powiatowego  

w Aleksandrowie Kujawskim - 130 000,00 zł,  

- Modernizacji boiska ORLIK przy Zespole Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim - 

200 600,00 zł.  

W wieloletniej prognozie zaplanowane są te inwestycje, które będą kontynuowane oraz 

projekty unijne czyli: 

- „Infostrada Kujaw i Pomorza” – utrzymanie do 2028 r. po 24.000 zł rocznie,  

- Powiatowi Fachowcy  – zadanie bieżące, które ma być realizowane w latach 2025-2026, 

łączny wkład nasz planowany na realizację zadania wynosi 122 976,79 zł, w tym w 2025 r. ‒ 

91 227,07 zł, są to kursy, szkolenia dla uczniów,  
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- Program kompleksowego wsparcia dla rodzin "Za życiem" - Ministerstwo Edukacji i Nauki 

– zadanie bieżące, które ma być realizowane w latach 2022-2026, łączne nakłady planowane 

na realizację zadania wynoszą 363 655,59 zł, w tym w 2025 r. ‒ 77 000,00 zł,  

- Przebudowa drogi powiatowej nr 2633C ulica Narutowicza w Aleksandrowie Kujawskim na 

odcinku od km 0+000 do km 0+360 wraz z budową skrzyżowania typu okrężnego w obrębie 

skrzyżowania ulic: Chopina, Dworcowa, Słowackiego, Narutowicza oraz od km 0+840 do km 

1+397 - ETAP I od km 0+000 do km 0+330 – zadanie majątkowe, które ma być realizowane 

w latach 2024-2025, łączne nakłady planowane na realizację zadania wynoszą  

6 997 872,00 zł, w tym w 2025 r. ‒ 208 969,00 zł, chodzi o odszkodowania,  

- Rozbudowa, modernizacja budynku gospodarczego „stodoły” na placu ZDP w Aleksandrowie 

Kujawskim – zadanie majątkowe, które ma być realizowane w latach 2024-2025, łączne 

nakłady planowane na realizację zadania wynoszą 130 000,00 zł, w tym w 2025 r. ‒ 

120 000,00 zł.  

W wieloletnie prognozie wpisane są też: Rodzina w centrum Etap I, Erasmus+, 

Cyberbezpieczny Samorząd, a także: Przebudowa dróg powiatowych na terenie powiatu 

aleksandrowskiego - etap II i Przebudowa drogi powiatowej nr 2602C Ciechocinek - Dąbrówka 

na odcinku od km 0+000 do km 1+600 w miejscowości Raciążek - Etap I.  

Jeśli chodzi o wydatki własne powiatu na oświatę, są one największe. Dołożyliśmy do 

subwencji następujące środki: rok 2020 – dołożyliśmy 6 599 252 zł, rok 2021 – dołożyliśmy 

7 365 839 zł, rok 2022 – dołożyliśmy 9 088 801 zł, rok 2023 – planowany nasz udział  

10 050 192 zł, rok 2024 – planowany nasz udział 11 894 381zł. Porównując wydatki na oświatę 

w roku 2024 do roku 2025 planowany jest wzrost o kwotę ok. 2.400.000,00 zł. 

Brany jest cały plan łącznie z inwestycjami, które sami wykonujemy, na które dostajemy 

dotacje. Nie jestem w stanie powiedzieć ile będziemy mieli na przyszły rok subwencji 

oświatowej, bo nie mamy takiej informacji, dowiemy się jak będzie metryka może w marcu 

2025 r. Nie ma już subwencji oświatowej jest udział w podatku dochodowym. 

 

Pani Paulina Smykowska – nie będzie już w ogóle subwencji oświatowej, będą potrzeby 

oświatowe. W poniedziałek mam szkolenie jeżeli chodzi o oświatę. Generalnie z audytu 

oświaty, który otrzymałam wzrost wydatków na oświatę ma być 3%.  

 

Pan Mariusz Możdżeń – w tym roku wydatki na oświatę wyniosą 32 mln. zł.  

 

Pani Paulina Smykowska – analizuję cały czas wynik przeprowadzonego audytu 

oświatowego. Na dobrą sprawę wszystko zależy od ilości uczniów w szkołach. To jest 

powodem wielkości oddziałów. Mamy oddziały za małe, dwuzawodowe i to generuje 

największe koszty. Duże koszty generują pracownie komputerowe, chodzi tu o dzielenie na 

grupy.  Sale komputerowe powinny być 24 osobowe. Wystosowaliśmy pisma do szkół, żeby 

się ustosunkowali czy mają możliwość zrobić duże sale komputerowe i jakie są potrzeby jeśli 

chodzi o komputery. Na dzisiaj wiem, że będą konieczne zakupy komputerów w szkołach  

w związku z tym, że wyszło nowe rozporządzenie dotyczące wymogów dotyczących 

komputerów. Zobaczymy jak sytuacja wygląda dopiero jak spłynął informacje ze szkół. 

Zobaczymy co możemy w tym zakresie zrobić. Musimy zrobić wszystko, żeby sale 

komputerowe były duże. Generalnie audyt wskazuje, że na ten moment nie ma konieczności 
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redukcji ilości szkół, natomiast taka potrzeba zaistnieje od roku 2036. Problem polega na tym, 

że mamy największy udział w całym województwie, uczniów szkół nie samorządowych, czyli 

szkoły niepubliczne, to też generuje koszty utrzymania oświaty.  

 

Pani Lidia Tokarska – generalnie z tego audytu wynika, że większość rzeczy jest u nas 

optymalna i wydatkowane są środki optymalnie, czasami nawet skromnie. Najsłabsze strony to 

podział klas na grupy ze względu na brak komputerów w salach informatycznych. Więcej 

rzeczy, które możemy zmienić nie ma.  

 

Pani Paulina Smykowska – jeżeli chodzi o administrację i o obsługę to obsługa jest 

optymalna, administracja również. Jeżeli chodzi o księgowość to sugeruje, żeby księgowość 

przejął samorząd, albo utworzyć centrum usług wspólnych albo wydział w starostwie 

powiatowym.    

 

Pan Mariusz Możdżeń – ja bym zrobił odrębny wydział w Starostwie Powiatowym, który by 

prowadził księgowość i zamówienia publiczne. 

 

Pani Paulina Smykowska – ja też jestem za utworzeniem odrębnego wydziału lub rozszerzyć 

zakres Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu. 

 

Pani Lidia Tokarska – będziemy o tym myśleć.  

 

Pan Mariusz Możdżeń – możemy włączyć również w to obsługę Placówki Socjalizacyjnej  

i Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej. W obu jednostkach księgowość jest prowadzona  

w małym zakresie, podobnie jak zadania administracyjne.  

 

Pani Lidia Tokarska – w takim wydziale trzeba zatrudnić kilku pracowników, jedna osoba 

tych zadań nie zrealizuje.  

 

Pan Mariusz Możdżeń – może połączyć np. z księgowością Starostwa Powiatowego, tj. np. 

wynagrodzenia. Trzeba przemyśleć jak technicznie to zrobić.  

Jeżeli chodzi o wydatki bieżące Starostwa Powiatowego to będzie duży wzrost na przyszły rok. 

Jestem po rozmowach z Urzędem Miasta Aleksandrowa Kujawskiego, przewidują wzrost 

kosztów ogrzewania budynku o ok. 200 tys. zł jeżeli zastosujemy ogrzewanie gazowe budynku. 

Jeżeli planowana jest kotłownia gazowa to zabezpieczyłem w projekcie budżetu środki na 

wymianę grzejników w Starostwie, jest ich 75 szt. do wymiany. Przyjąłem wartość jednego 

grzejnika 1.200 zł. Koszty energii elektrycznej wzrosną dlatego na ten cel też większe są środki 

zaplanowane w budżecie. Wydatki wydziału komunikacji np. zakup tablic rejestracyjnych, 

druków, przewyższają opłaty komunikacyjne. Ceny idą w górę. Ubezpieczenia majątkowe też 

mają być wyższe.  

W projekcie budżetu na 2025 r. zabezpieczone zostały środki finansowe na dotacje dla 

jednostek Ochotniczych Straży Pożarnych wpisanych do krajowego systemu ratowniczo-

gaśniczego w wysokości 18.000 zł. Jest 9 jednostek na terenie powiatu wpisanych do systemu.  
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Nie zabezpieczone zostały środki na dotacje na zabytki ponieważ nie wpłynął żaden wniosek. 

Zwiększone trochę zostały środki na dotacje na kulturę, sport i na zadania z zakresu promocji. 

 

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję podjąć uchwałę 

w sprawie przyjęcia projektu budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2025 oraz projektu 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2025 – 2029  

i przedłożyć Radzie Powiatu Aleksandrowskiego i Regionalnej Izbie Obrachunkowej  

w Bydgoszczy Zespół we Włocławku. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę nr 59/2024 w sprawie przyjęcia projektu budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego na rok 2025 oraz projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Aleksandrowskiego na lata 2025 – 2029 i postanowił przedłożyć Radzie Powiatu 

Aleksandrowskiego i Regionalnej Izbie Obrachunkowej w Bydgoszczy Zespół we Włocławku. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przyjęcia projektu budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego na rok 2025 oraz projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Aleksandrowskiego na lata 2025 – 2029, stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 5.2. Informacja Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim 

na temat wykonanych prac ziemnych, w tym bezodpływowego rowu  na działkach nr 

2405 i 2410 przy ulicy Sikorskiego w Aleksandrowie Kujawskim, stanowiących 

własność Powiatu Aleksandrowskiego. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.2. Informacja Dyrektora Zarządu Dróg 

Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim na temat wykonanych prac ziemnych, w tym 

bezodpływowego rowu  na działkach nr 2405 i 2410 przy ulicy Sikorskiego w Aleksandrowie 

Kujawskim, stanowiących własność Powiatu Aleksandrowskiego. 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych informuje, że pracownicy służby liniowej wykonali na 

wskazanych działkach prace ziemne. Zdjęcia zostały załączone. Okazało się, że dotychczasowe 

zalewanie terenu wynikało również z częściowego braku orynnowania dachu budynku 

graniczącego bezpośrednio z działką powiatu i rury biegnącej po elewacji odprowadzającej 

wody opadowe z jednej z połaci dachu budynku na działkę powiatu. Musimy o tym 

poinformować właściciela, bo może jest to przyczyna zalewania terenu i wnieść o dokonanie 

naprawy.  

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję przyjąć do wiadomości informację 

Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim na temat wykonanych 

prac ziemnych, w tym bezodpływowego rowu  na działkach nr 2405 i 2410 przy ulicy 

Sikorskiego w Aleksandrowie Kujawskim, stanowiących własność Powiatu 

Aleksandrowskiego. W odniesieniu do wniosku FHU „AGRO-CHEMIKAL” w Aleksandrowie 
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Kujawskim z 14 sierpnia 2024 r. o podjęcie działań w związku z zalewaniem budynku  

i piwnicy wodami opadowymi z działek nr 2405 i 2410 przy ulicy Sikorskiego  

w Aleksandrowie Kujawskim, stanowiących własność Powiatu Aleksandrowskiego proponuję 

poinformować wnioskodawcę o podjętych czynnościach mających na celu odwodnienie działek 

i ustaleniach Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim dotyczących m.in. 

częściowego braku orynnowania dachu budynku graniczącego bezpośrednio z działką powiatu 

i rury biegnącej po elewacji odprowadzającej wody opadowe z jednej z połaci dachu budynku 

na działkę powiatu, co również miało wpływ na dotychczasowe zalewanie terenu oraz wezwać 

do podjęcia działań przez wnioskodawcę w zakresie wskazanym przez Zarząd Dróg 

Powiatowych. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu przyjął do wiadomości informację Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych  

w Aleksandrowie Kujawskim na temat wykonanych prac ziemnych, w tym bezodpływowego 

rowu  na działkach nr 2405 i 2410 przy ulicy Sikorskiego w Aleksandrowie Kujawskim, 

stanowiących własność Powiatu Aleksandrowskiego. 

Zarząd Powiatu, w odniesieniu do wniosku FHU „AGRO-CHEMIKAL” w Aleksandrowie 

Kujawskim z 14 sierpnia 2024 r. o podjęcie działań w związku z zalewaniem budynku  

i piwnicy wodami opadowymi z działek nr 2405 i 2410 przy ulicy Sikorskiego w Aleksandrowie 

Kujawskim, stanowiących własność Powiatu Aleksandrowskiego postanowił poinformować 

wnioskodawcę o podjętych czynnościach mających na celu odwodnienie działek i ustaleniach 

Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim dotyczących m.in. częściowego 

braku orynnowania dachu budynku graniczącego bezpośrednio z działką powiatu i rury 

biegnącej po elewacji odprowadzającej wody opadowe z jednej z połaci dachu budynku na 

działkę powiatu, co również miało wpływ na dotychczasowe zalewanie terenu oraz wezwać do 

podjęcia działań przez wnioskodawcę w zakresie wskazanym przez Zarząd Dróg Powiatowych. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Informacja Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim z dnia  

7 listopada 2024 r. znak: DUDiM.071.28.2024 na temat wykonanych prac ziemnych, w tym 

bezodpływowego rowu  na działkach nr 2405 i 2410 przy ulicy Sikorskiego w Aleksandrowie 

Kujawskim, stanowiących własność Powiatu Aleksandrowskiego, stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

 

Ad 5.3. Informacja Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim 

z otwarcia ofert z prowadzonego postępowania o udzielenie zamówienia publicznego 

pn. „Pełnienie funkcji Inspektora nadzoru inwestorskiego oraz sprawowanie 

wielobranżowego nadzoru inwestorskiego dla zadania pn. Przebudowa drogi 

powiatowej nr 2602C Ciechocinek – Dąbrówka na odcinku od km 0+000 do km 1+600 

w miejscowości Raciążek – Etap I”. 
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Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.3. Informacja Dyrektora Zarządu Dróg 

Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim z otwarcia ofert z prowadzonego postępowania  

o udzielenie zamówienia publicznego pn. „Pełnienie funkcji Inspektora nadzoru 

inwestorskiego oraz sprawowanie wielobranżowego nadzoru inwestorskiego dla zadania pn. 

Przebudowa drogi powiatowej nr 2602C Ciechocinek – Dąbrówka na odcinku od km 0+000 do 

km 1+600 w miejscowości Raciążek – Etap I”. 

Wpłynęło 7 ofert. Duża rozpiętość cenowa.  

 

Pan Mariusz Możdżeń – szacunkowa wartość przyjęta do projektu budżetu na przyszły rok to 

jest 35 tys. zł.  

 

Pani Paulina Smykowska – jest informacja, że wystąpiono do czterech wykonawców do 

złożenia wyjaśnień rażąco niskiej ceny. 

 

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję przyjąć do 

wiadomości informację Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim 

z otwarcia ofert z prowadzonego postępowania o udzielenie zamówienia publicznego pn. 

„Pełnienie funkcji Inspektora nadzoru inwestorskiego oraz sprawowanie wielobranżowego 

nadzoru inwestorskiego dla zadania pn. Przebudowa drogi powiatowej nr 2602C Ciechocinek 

– Dąbrówka na odcinku od km 0+000 do km 1+600 w miejscowości Raciążek – Etap I”. 

Czekamy na dalsze informacje w tym zakresie. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu przyjął do wiadomości informację Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych  

w Aleksandrowie Kujawskim z otwarcia ofert z prowadzonego postępowania o udzielenie 

zamówienia publicznego pn. „Pełnienie funkcji Inspektora nadzoru inwestorskiego oraz 

sprawowanie wielobranżowego nadzoru inwestorskiego dla zadania pn. Przebudowa drogi 

powiatowej nr 2602C Ciechocinek – Dąbrówka na odcinku od km 0+000 do km 1+600  

w miejscowości Raciążek – Etap I”. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Informacja Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim z dnia  

4 listopada 2024 r. znak: DUDiM.071.27.2024 z otwarcia ofert z prowadzonego postępowania 

o udzielenie zamówienia publicznego pn. „Pełnienie funkcji Inspektora nadzoru 

inwestorskiego oraz sprawowanie wielobranżowego nadzoru inwestorskiego dla zadania pn. 

Przebudowa drogi powiatowej nr 2602C Ciechocinek – Dąbrówka na odcinku od km 0+000 do 

km 1+600 w miejscowości Raciążek – Etap I”, stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad 5.4. Pismo Sekretarza Powiatu w sprawie rozstrzygnięcia otwartego konkursu ofert 

na powierzenie realizacji zadania publicznego polegającego na udzielaniu nieodpłatnej 

pomocy prawnej, świadczenia nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego oraz 

edukacji prawnej na terenie Powiatu Aleksandrowskiego w 2025 roku i przyznania 

dotacji oraz powierzenia zadania, projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 

ogłoszenia wyników otwartego konkursu ofert, projekt umowy z wykonawcą, protokół 

komisji konkursowej. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.4. Pismo Sekretarza Powiatu w sprawie 

rozstrzygnięcia otwartego konkursu ofert na powierzenie realizacji zadania publicznego 

polegającego na udzielaniu nieodpłatnej pomocy prawnej, świadczenia nieodpłatnego 

poradnictwa obywatelskiego oraz edukacji prawnej na terenie Powiatu Aleksandrowskiego  

w 2025 roku i przyznania dotacji oraz powierzenia zadania, projekt uchwały Zarządu Powiatu 

w sprawie ogłoszenia wyników otwartego konkursu ofert, projekt umowy z wykonawcą, 

protokół komisji konkursowej. 

Proszę panią Sekretarz o przedstawienie opinii komisji konkursowej. 

 

Pani Paulina Smykowska – komisja konkursowa na jednym posiedzeniu w dniu 6 listopada 

br. dokonała oceny formalnej złożonych ofert, i w związku z tym, że wszystkie złożone oferty 

spełniły kryteria oceny formalnej na tym samym posiedzeniu dokonała oceny merytorycznej.  

Karty oceny merytorycznej załączone są do dokumentów. Największą liczbę punktów uzyskało 

Stowarzyszenie SURSUM CORDA z siedzibą w Nowym Sączu i komisja rekomenduje 

przyznanie dotacji temu stowarzyszeniu.  

Przedkładam projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie ogłoszenia wyników otwartego 

konkursu ofert na powierzenie realizacji zadania publicznego polegającego na udzielaniu 

nieodpłatnej pomocy prawnej, świadczenia nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego oraz 

edukacji prawnej na terenie powiatu aleksandrowskiego w 2025 roku. Wnoszę o jej podjęcie. 

Przedkładam projekt umowy o realizację zadania publicznego, o której mowa w art. 16 ust. 1 

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie pod 

tytułem „Udzielanie nieodpłatnej pomocy prawnej, świadczenie nieodpłatnego poradnictwa 

obywatelskiego oraz realizacja zadań z zakresu edukacji prawnej na terenie powiatu 

aleksandrowskiego w 2025 roku” i wnoszę o jej zawarcie. 

 

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Po zapoznaniu się z opinią 

komisji konkursowej z dnia 6 listopada 2024 r.  proponuję powierzyć realizację zadania 

publicznego polegającego na udzielaniu nieodpłatnej pomocy prawnej, świadczenia 

nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego oraz edukacji prawnej na terenie Powiatu 

Aleksandrowskiego w 2025 roku Stowarzyszeniu SURSUM CORDA z siedzibą w Nowym 

Sączu i przekazać środki finansowe na realizację zadania w wysokości 71.050,56 zł.  

Kto jest za? Dziękuję. 
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Zarząd Powiatu po zapoznaniu się z opinią komisji konkursowej z dnia 6 listopada 2024 r.  

postanowił powierzyć realizację zadania publicznego polegającego na udzielaniu nieodpłatnej 

pomocy prawnej, świadczenia nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego oraz edukacji 

prawnej na terenie Powiatu Aleksandrowskiego w 2025 roku Stowarzyszeniu SURSUM 

CORDA z siedzibą w Nowym Sączu i przekazać środki finansowe na realizację zadania  

w wysokości 71.050,56 zł.  

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pani Lidia Tokarska – proponuję podjąć uchwałę w sprawie ogłoszenia wyników otwartego 

konkursu ofert na powierzenie realizacji zadania publicznego polegającego na udzielaniu 

nieodpłatnej pomocy prawnej, świadczenia nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego oraz 

edukacji prawnej na terenie powiatu aleksandrowskiego w 2025 roku. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę nr 60/2024 w sprawie ogłoszenia wyników otwartego konkursu 

ofert na powierzenie realizacji zadania publicznego polegającego na udzielaniu nieodpłatnej 

pomocy prawnej, świadczenia nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego oraz edukacji 

prawnej na terenie powiatu aleksandrowskiego w 2025 roku. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pani Lidia Tokarska – proponuję zawrzeć umowę SURSUM CORDA z siedzibą w Nowym 

Sączu o realizację zadania publicznego, o której mowa w art. 16 ust. 1 ustawy z dnia 24 

kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie pod tytułem „Udzielanie 

nieodpłatnej pomocy prawnej, świadczenie nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego oraz 

realizacja zadań z zakresu edukacji prawnej na terenie powiatu aleksandrowskiego w 2025 

roku”. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu postanowił zawrzeć umowę SURSUM CORDA z siedzibą w Nowym Sączu o 

realizację zadania publicznego, o której mowa w art. 16 ust. 1 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 

r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie pod tytułem „Udzielanie nieodpłatnej 

pomocy prawnej, świadczenie nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego oraz realizacja 

zadań z zakresu edukacji prawnej na terenie powiatu aleksandrowskiego w 2025 roku”. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  
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Pismo Sekretarza Powiatu z dnia 7 listopada 2024 r. znak: SK.0783.1.2024 w sprawie 

rozstrzygnięcia otwartego konkursu ofert na powierzenie realizacji zadania publicznego 

polegającego na udzielaniu nieodpłatnej pomocy prawnej, świadczenia nieodpłatnego 

poradnictwa obywatelskiego oraz edukacji prawnej na terenie Powiatu Aleksandrowskiego  

w 2025 roku i przyznania dotacji oraz powierzenia zadania, wraz z protokołem komisji 

konkursowej, projektem uchwały Zarządu Powiatu w sprawie ogłoszenia wyników otwartego 

konkursu ofert, projektem umowy z wykonawcą, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.5. Projekt decyzji Zarządu Powiatu o nieodpłatnym oddaniu nieruchomości  

w trwały zarząd, położonej w gminie Koneck o numerze ewidencyjnym: 65/10  

o powierzchni 0,0062 ha, obręb Żołnowo, stanowiącej nieruchomość gruntową zajętą 

pod drogę powiatową nr 2620C Koneck – Łówkowice oraz 49/1 o powierzchni 0,0004 

ha, obręb Kruszynek, stanowiącej nieruchomość gruntową zajętą pod drogę 

powiatową nr 2608C Konradowo – Siniarzewo. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.5. Projekt decyzji Zarządu Powiatu  

o nieodpłatnym oddaniu nieruchomości w trwały zarząd, położonej w gminie Koneck  

o numerze ewidencyjnym: 65/10 o powierzchni 0,0062 ha, obręb Żołnowo, stanowiącej 

nieruchomość gruntową zajętą pod drogę powiatową nr 2620C Koneck – Łówkowice oraz 49/1 

o powierzchni 0,0004 ha, obręb Kruszynek, stanowiącej nieruchomość gruntową zajętą pod 

drogę powiatową nr 2608C Konradowo – Siniarzewo. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję podjąć decyzję o nieodpłatnym oddaniu 

nieruchomości w trwały zarząd, położonej w gminie Koneck o numerze ewidencyjnym: 65/10 

o powierzchni 0,0062 ha, obręb Żołnowo, stanowiącej nieruchomość gruntową zajętą pod 

drogę powiatową nr 2620C Koneck – Łówkowice oraz 49/1 o powierzchni 0,0004 ha, obręb 

Kruszynek, stanowiącej nieruchomość gruntową zajętą pod drogę powiatową nr 2608C 

Konradowo – Siniarzewo. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu podjął decyzję nr 4/2024 o nieodpłatnym oddaniu nieruchomości w trwały 

zarząd, położonej w gminie Koneck o numerze ewidencyjnym: 65/10 o powierzchni 0,0062 ha, 

obręb Żołnowo, stanowiącej nieruchomość gruntową zajętą pod drogę powiatową  

nr 2620C Koneck – Łówkowice oraz 49/1 o powierzchni 0,0004 ha, obręb Kruszynek, 

stanowiącej nieruchomość gruntową zajętą pod drogę powiatową nr 2608C Konradowo – 

Siniarzewo. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Geodezji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska z dnia 4 listopada 

2024 r. znak: GN.Gg.6844.7.2024 wraz z projektem decyzji Zarządu Powiatu o nieodpłatnym 

oddaniu nieruchomości w trwały zarząd, położonej w gminie Koneck o numerze 
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ewidencyjnym: 65/10 o powierzchni 0,0062 ha, obręb Żołnowo, stanowiącej nieruchomość 

gruntową zajętą pod drogę powiatową nr 2620C Koneck – Łówkowice oraz 49/1 o powierzchni 

0,0004 ha, obręb Kruszynek, stanowiącej nieruchomość gruntową zajętą pod drogę powiatową 

nr 2608C Konradowo – Siniarzewo, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.6. Wnioski Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – 

Opiekuńczego w Raciążku o wyrażenie zgody na wszczęcie postępowania o udzielenie 

zamówienia klasycznego o wartości mniejszej niż progi unijne na dostawę: - mleka  

i produktów mleczarskich, - pieczywa oraz wyrobów cukierniczych, - mięsa i podrobów 

oraz przetworów mięsnych, - produktów spożywczych, - środków czystości,  - leków, 

materiałów opatrunkowych oraz pozostałych produktów farmaceutycznych, dla 

potrzeb Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku – 

zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.6. Wnioski Dyrektora Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku o wyrażenie zgody na wszczęcie 

postępowania o udzielenie zamówienia klasycznego o wartości mniejszej niż progi unijne na 

dostawę: - mleka i produktów mleczarskich, - pieczywa oraz wyrobów cukierniczych, - mięsa 

i podrobów oraz przetworów mięsnych, - produktów spożywczych, - środków czystości,  - 

leków, materiałów opatrunkowych oraz pozostałych produktów farmaceutycznych, dla potrzeb 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję wyrazić zgodę na wszczęcie przez 

Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku 

postępowania o udzielenie zamówienia klasycznego o wartości mniejszej niż progi unijne na 

dostawę mleka i produktów mleczarskich dla potrzeb Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na wszczęcie przez Dyrektora Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku postępowania o udzielenie zamówienia 

klasycznego o wartości mniejszej niż progi unijne na dostawę mleka i produktów mleczarskich 

dla potrzeb Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pani Lidia Tokarska - proponuję wyrazić zgodę na wszczęcie przez Dyrektora Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku postępowania o udzielenie 

zamówienia klasycznego o wartości mniejszej niż progi unijne na dostawę pieczywa oraz 

wyrobów cukierniczych dla potrzeb Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – 

Opiekuńczego w Raciążku. 

Kto jest za? Dziękuję. 
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Zarząd Powiatu wyraził zgodę na wszczęcie przez Dyrektora Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku postępowania o udzielenie zamówienia 

klasycznego o wartości mniejszej niż progi unijne na dostawę pieczywa oraz wyrobów 

cukierniczych dla potrzeb Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego  

w Raciążku. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pani Lidia Tokarska – proponuję wyrazić zgodę na wszczęcie przez Dyrektora Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku postępowania o udzielenie 

zamówienia klasycznego o wartości mniejszej niż progi unijne na dostawę mięsa i podrobów 

oraz przetworów mięsnych dla potrzeb Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – 

Opiekuńczego w Raciążku. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na wszczęcie przez Dyrektora Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku postępowania o udzielenie zamówienia 

klasycznego o wartości mniejszej niż progi unijne na dostawę mięsa i podrobów oraz 

przetworów mięsnych dla potrzeb Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – 

Opiekuńczego w Raciążku. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pani Lidia Tokarska - proponuję wyrazić zgodę na wszczęcie przez Dyrektora Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku postępowania o udzielenie 

zamówienia klasycznego o wartości mniejszej niż progi unijne na dostawę produktów 

spożywczych dla potrzeb Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego  

w Raciążku. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na wszczęcie przez Dyrektora Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku postępowania o udzielenie zamówienia 

klasycznego o wartości mniejszej niż progi unijne na dostawę produktów spożywczych dla 

potrzeb Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie. 
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Pani Lidia Tokarska - proponuję wyrazić zgodę na wszczęcie przez Dyrektora Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku postępowania o udzielenie 

zamówienia klasycznego o wartości mniejszej niż progi unijne na dostawę środków czystości 

dla potrzeb Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na wszczęcie przez Dyrektora Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku postępowania o udzielenie zamówienia 

klasycznego o wartości mniejszej niż progi unijne na dostawę środków czystości dla potrzeb 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pani Lidia Tokarska - proponuję wyrazić zgodę na wszczęcie przez Dyrektora Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku postępowania o udzielenie 

zamówienia klasycznego o wartości mniejszej niż progi unijne na dostawę leków, materiałów 

opatrunkowych oraz pozostałych produktów farmaceutycznych dla potrzeb Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na wszczęcie przez Dyrektora Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku postępowania o udzielenie zamówienia 

klasycznego o wartości mniejszej niż progi unijne na dostawę leków, materiałów 

opatrunkowych oraz pozostałych produktów farmaceutycznych dla potrzeb Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu z dnia 6 listopada 2024 r. znak: 

RI.Rz.2720.5.27-32.2024 wraz z wnioskami Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku z dnia 29 października 2024 r. o wyrażenie zgody na 

wszczęcie postępowania o udzielenie zamówienia klasycznego o wartości mniejszej niż progi 

unijne na dostawę: - mleka i produktów mleczarskich, - pieczywa oraz wyrobów cukierniczych, 

- mięsa i podrobów oraz przetworów mięsnych, - produktów spożywczych, - środków 

czystości,  - leków, materiałów opatrunkowych oraz pozostałych produktów farmaceutycznych, 

dla potrzeb Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku, 

stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad 5.7. Pismo Dyrektora Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej w Aleksandrowie 

Kujawskim w sprawie zwiększenia od 1 stycznia 2025 r. wymiaru etatu głównej 

księgowej z ¼ do ½ - zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.7. Pismo Dyrektora Poradni Psychologiczno 

– Pedagogicznej w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie zwiększenia od 1 stycznia 2025 r. 

wymiaru etatu głównej księgowej z ¼ do ½. 

 

Pani Paulina Smykowska – wcześniej księgowa była na pełen etat, później przeprowadzono 

redukcję etatu i księgowa była na ¼ etatu zatrudniona, a teraz Dyrektor Poradni wnosi  

o zwiększenie etatu do ½. Wzrost wynagrodzenia według wyliczeń Dyrektora wyniesie 

miesięcznie 2 295,36 zł.  

 

Pani Lidia Tokarska – nie zgadzam się na taki wzrost wynagrodzenia. Pani Dyrektor pokazała 

mi tę symulację. Jestem za zwiększeniem etatu do ½, ale nie ze wzrostem wynagrodzenia 

zasadniczego o 1 500 zł. Chciałabym rekomendować Zarządowi takie rozwiązanie, że owszem 

zgadzamy się na zwiększenie etatu, ale wynagrodzenie 3 000 zł brutto podstawa, nie 3 500 zł 

jak proponuje pani Dyrektor.   

 

Pan Mariusz Możdżeń – byłoby to niesprawiedliwe w stosunku do tych księgowych, które 

pracują na cały etat w innych jednostkach organizacyjnych. Musimy przeanalizować czy nie 

utworzyć w Starostwie wydziału, który prowadziłby księgowość również Poradni. 

 

Pani Paulina Smykowska – w kalkulacji przedstawionej przez Dyrektora jest dodatek 

funkcyjny w wysokości 500 zł. U nas w Starostwie naczelnicy wydziałów pracujący na pełen 

etat mają dodatek 200 zł.  

 

Pan Mariusz Możdżeń – w jednostkach dali mniejsze podwyżki wynagrodzenia zasadniczego, 

ale podnieśli wysokość dodatków.  

 

Pani Paulina Smykowska – dodatek nie ulega wzrostowi, na ¼ etatu miała dodatku 

funkcyjnego 500 zł i przy ½ etatu planuje się dodatek funkcyjny 500 zł.  

Poproszę kierowników powiatowych jednostek organizacyjnych o przedłożenie regulaminów 

wynagradzania, muszę je przeanalizować i sprawdzić wszystkie jednostki. 

 

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję pozytywnie 

rozpatrzyć wniosek Dyrektora Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej w Aleksandrowie 

Kujawskim i wyrazić zgodę na zwiększenie od 1 stycznia 2025 r. wymiaru etatu głównej 

księgowej z ¼ do ½, z wynagrodzeniem zasadniczym w wysokości 3.000 zł brutto. 

Jednocześnie proponuję wystąpić do Dyrektora Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej  

w Aleksandrowie Kujawskim o przeanalizowanie regulaminu wynagradzania pracowników 

Poradni pod względem przyznawanych dodatków funkcyjnych. 

Kto jest za? Dziękuję. 
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Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył wniosek Dyrektora Poradni Psychologiczno – 

Pedagogicznej w Aleksandrowie Kujawskim i wyraził zgodę na zwiększenie od 1 stycznia  

2025 r. wymiaru etatu głównej księgowej z ¼ do ½, z wynagrodzeniem zasadniczym  

w wysokości 3.000 zł brutto. 

 

Zarząd Powiatu wnosi do Dyrektora Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej  

w Aleksandrowie Kujawskim o przeanalizowanie regulaminu wynagradzania pracowników 

Poradni pod względem przyznawanych dodatków funkcyjnych. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia 8 listopada 

2024 r. znak: PS.4324.61.2.2024 wraz z pismem Dyrektora Poradni Psychologiczno – 

Pedagogicznej w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 6 listopada 2024 r. znak: PPP.021.31.2024 

w sprawie zwiększenia od 1 stycznia 2025 r. wymiaru etatu głównej księgowej z ¼ do ½ , 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.8. Pismo Sekretarza Powiatu w sprawie dokonania analizy zaspokojenia potrzeb 

ludności w porze nocnej oraz w dni wolne od pracy w zakresie: zaopatrzenia  

w produkty lecznicze, leki apteczne, leki recepturowe, wyroby medyczne i inne 

artykuły oraz zapewnienia świadczenia usług farmaceutycznych i sprawowania opieki 

farmaceutycznej, oraz podjęcie decyzji w sprawie apteki ogólnodostępnej do pełnienia 

dyżurów w porze nocnej w dni wolne od pracy – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.8. Pismo Sekretarza Powiatu w sprawie 

dokonania analizy zaspokojenia potrzeb ludności w porze nocnej oraz w dni wolne od pracy  

w zakresie: zaopatrzenia w produkty lecznicze, leki apteczne, leki recepturowe, wyroby 

medyczne i inne artykuły oraz zapewnienia świadczenia usług farmaceutycznych  

i sprawowania opieki farmaceutycznej, oraz podjęcie decyzji w sprawie apteki ogólnodostępnej 

do pełnienia dyżurów w porze nocnej w dni wolne od pracy. 

 

Pani Paulina Smykowska – do 30 września apteki mają obowiązek przedłożyć informację  

w jakich godzinach pracują. Dwie apteki nie złożyły tej informacji w terminie i zostały 

naliczone kary. Kary są obligatoryjne, nie ma możliwości wycofania się z tych kar.  

Zarząd Powiatu musi dokonać analizy potrzeb, czy ma potrzebę uruchomienia apteki 

ogólnodostępnej w porze nocnej. Dyżur w porze nocnej obejmuje dwie godziny bez przerwy  

w przedziale czasowym między godzinami 19:00 a 23:00.  Apteka w Ciechocinku pracuje  

w godzinach 8:00 – 21:00 i zabezpiecza te potrzeby.  

W 2024 r. Zarząd Powiatu postanowił wystąpić do wszystkich podmiotów prowadzących apteki 

ogólnodostępne na terenie powiatu z informacją o stwierdzonej potrzebie zapewnienia dostępu 

do świadczeń farmaceutycznych w porze nocnej codziennie w godzinach 20:00 – 22:00  

ze szczególnym uwzględnieniem miasta Aleksandrowa Kujawskiego i wezwał do złożenia 
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oświadczenia o gotowości do pełnienia dyżurów przez aptekę lub braku takiej gotowości  

z podaniem przyczyny, celem wyznaczenia apteki ogólnodostępnej do pełnienia dyżurów  

w porze nocnej w godzinach 20:00 – 22:00. Apteki takiej gotowości nie zgłosiły. Nie ma 

narzędzi, żeby zmusić aptekę do pełnienia dyżury w tych godzinach. Teraz sytuacja jest 

analogiczna. Na terenie powiatu funkcjonuje 17 aptek, 5 w Aleksandrowie Kujawskim,  

8 w Ciechocinku, 1 w Wagańcu, 2 w Zakrzewie, 1 w Bądkowie. Wypełnia ustawowy 

obowiązek pracy w godzinach nocnych Apteka „Farmacja” w Ciechocinku ul. Zdrojowa 14. 

 

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Tak to wygląda, apteki nie 

są zainteresowane dodatkowymi środkami, piszą, że nie mogą pełnić dyżurów nocnych ze 

względu na brak obsługi farmaceuty w aptece. Takie jest prawo farmaceutyczne, że musi być 

zawsze magister farmacji. Zatrudnieni farmaceuci nie są w stanie obsłużyć zwiększonej liczby 

godzin pracy apteki.  

 

Pani Paulina Smykowska – możemy spróbować i ponownie wystąpić do aptek tak jak 

poprzednio to było zrobione, jeżeli Zarząd uzna, że jest taka potrzeba, żeby zabezpieczyć 

potrzeby ludności w porze nocnej i uruchomić dyżury w Aleksandrowie Kujawskim.  Obawiam 

się, że dobrowolnie żadna apteka się nie zgłosi.  

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – jestem za tym, żeby wystąpić do aptek. 

 

Pan Ryszard Stępkowski – ja też jestem za tym rozwiązaniem. 

 

Pani Lidia Tokarska – proponuję zająć stanowisko, że Zarząd Powiatu dokonał analizy 

zaspokojenia potrzeb ludności Powiatu Aleksandrowskiego w porze nocnej oraz w dni wolne 

od pracy w zakresie: zaopatrzenia w produkty lecznicze, leki apteczne, leki recepturowe, 

wyroby medyczne i inne artykuły oraz zapewnienia świadczenia usług farmaceutycznych  

i sprawowania opieki farmaceutycznej i stwierdził potrzebę  zapewnienia dostępu do świadczeń 

farmaceutycznych w porze nocnej codziennie w godzinach 20:00 – 22:00, ze szczególnym 

uwzględnieniem miasta Aleksandrowa Kujawskiego, będącego siedzibą powiatu, biorąc pod 

uwagę dużą liczbę mieszkańców, zlokalizowanie na terenie miasta Powiatowego Szpitala oraz 

położenie względem pozostałych gmin w obrębie powiatu.  

Jednocześnie, proponuję wystąpić do wszystkich podmiotów prowadzących apteki 

ogólnodostępne na terenie powiatu z informacją o stwierdzonej potrzebie zapewnienia dostępu 

do świadczeń farmaceutycznych w porze nocnej codziennie w godzinach 20:00 – 22:00  

ze szczególnym uwzględnieniem miasta Aleksandrowa Kujawskiego i wezwać do złożenia 

oświadczenia o gotowości do pełnienia dyżurów przez aptekę lub braku takiej gotowości  

z podaniem przyczyny, celem wyznaczenia apteki ogólnodostępnej do pełnienia dyżurów  

w porze nocnej w godzinach 20:00 – 22:00. 

Kto jest za? Dziękuję. 
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Zarząd Powiatu dokonał analizy zaspokojenia potrzeb ludności Powiatu Aleksandrowskiego  

w porze nocnej oraz w dni wolne od pracy w zakresie: zaopatrzenia w produkty lecznicze, leki 

apteczne, leki recepturowe, wyroby medyczne i inne artykuły oraz zapewnienia świadczenia 

usług farmaceutycznych i sprawowania opieki farmaceutycznej i stwierdził potrzebę  

zapewnienia dostępu do świadczeń farmaceutycznych w porze nocnej codziennie w godzinach 

20:00 – 22:00, ze szczególnym uwzględnieniem miasta Aleksandrowa Kujawskiego, będącego 

siedzibą powiatu, biorąc pod uwagę dużą liczbę mieszkańców, zlokalizowanie na terenie miasta 

Powiatowego Szpitala oraz położenie względem pozostałych gmin w obrębie powiatu. 

Jednocześnie, postanowił wystąpić do wszystkich podmiotów prowadzących apteki 

ogólnodostępne na terenie powiatu z informacją o stwierdzonej potrzebie zapewnienia dostępu 

do świadczeń farmaceutycznych w porze nocnej codziennie w godzinach 20:00 – 22:00  

ze szczególnym uwzględnieniem miasta Aleksandrowa Kujawskiego i wezwania do złożenia 

oświadczenia o gotowości do pełnienia dyżurów przez aptekę lub braku takiej gotowości  

z podaniem przyczyny, celem wyznaczenia apteki ogólnodostępnej do pełnienia dyżurów  

w porze nocnej w godzinach 20:00 – 22:00. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Sekretarza Powiatu z dnia 8 listopada 2024 r. znak: PS.801.36.2024 w sprawie dokonania 

analizy zaspokojenia potrzeb ludności w porze nocnej oraz w dni wolne od pracy w zakresie: 

zaopatrzenia w produkty lecznicze, leki apteczne, leki recepturowe, wyroby medyczne i inne 

artykuły oraz zapewnienia świadczenia usług farmaceutycznych i sprawowania opieki 

farmaceutycznej, oraz podjęcie decyzji w sprawie apteki ogólnodostępnej do pełnienia dyżurów 

w porze nocnej w dni wolne od pracy, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.9. Projekt umowy z Witkac Sp. z o.o. z siedzibą w Słupsku na usługę dostępu  

do systemu Witkac.pl oraz umowa powierzenia przetwarzania danych osobowych. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.9. Projekt umowy z Witkac Sp. z o.o.  

z siedzibą w Słupsku na usługę dostępu do systemu Witkac.pl oraz umowa powierzenia 

przetwarzania danych osobowych. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zawrzeć umowę z Witkac Sp. z o.o.  

z siedzibą w Słupsku na usługę dostępu do systemu Witkac.pl na łączną kwotę 6.273 zł oraz 

umowę powierzenia przetwarzania danych osobowych. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu postanowił zawrzeć umowę z Witkac Sp. z o.o. z siedzibą w Słupsku na usługę 

dostępu do systemu Witkac.pl na łączną kwotę 6.273 zł oraz umowę powierzenia przetwarzania 

danych osobowych. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  
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Pismo Sekretarza Powiatu z dnia 12 listopada 2024 r. znak: PS.524.5.2024 wraz z projektem 

umowy z Witkac Sp. z o.o. z siedzibą w Słupsku na usługę dostępu do systemu Witkac.pl oraz 

umowa powierzenia przetwarzania danych osobowych, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.10. a) Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie powołania komisji 

egzaminacyjnej w celu przeprowadzenia postępowania egzaminacyjnego dla 

nauczyciela szkoły  prowadzonej przez Powiat Aleksandrowski, ubiegającego się  

o awans na stopień nauczyciela mianowanego. 

b) Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla 

ekspertów wchodzących w skład komisji egzaminacyjnej dla nauczyciela ubiegającego 

się o awans zawodowy na stopień nauczyciela mianowanego. 

c) Projekt umów zlecenia z ekspertami z listy ustalonej przez Ministra Edukacji 

powołanych do udziału w pracach komisji egzaminacyjnej dla nauczyciela szkoły 

prowadzonej przez Powiat Aleksandrowski, ubiegającego się o awans na stopień 

nauczyciela mianowanego. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.10. a) Projekt uchwały Zarządu Powiatu  

w sprawie powołania komisji egzaminacyjnej w celu przeprowadzenia postępowania 

egzaminacyjnego dla nauczyciela szkoły  prowadzonej przez Powiat Aleksandrowski, 

ubiegającego się o awans na stopień nauczyciela mianowanego. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję podjąć uchwałę w sprawie powołania 

komisji egzaminacyjnej w celu przeprowadzenia postępowania egzaminacyjnego dla 

nauczyciela ze szkoły prowadzonej przez Powiat Aleksandrowski, ubiegającego się o awans na 

stopień nauczyciela mianowanego i wyznaczyć Lidię Kulpę Zastępcę Naczelnika Wydziału 

Polityki Społecznej i Promocji Powiatu na przewodniczącą komisji egzaminacyjnych, jako 

przedstawiciela organu prowadzącego szkołę. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę nr 61/2024 w sprawie powołania komisji egzaminacyjnej  

w celu przeprowadzenia postępowania egzaminacyjnego dla nauczyciela ze szkoły prowadzonej 

przez Powiat Aleksandrowski, ubiegającego się o awans na stopień nauczyciela mianowanego. 

Zarząd Powiatu, wyznaczył Lidię Kulpę Zastępcę Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej  

i Promocji Powiatu na przewodniczącą komisji egzaminacyjnych, jako przedstawiciela organu 

prowadzącego szkołę. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pani Lidia Tokarska – proponuję zatwierdzić termin posiedzenia komisji egzaminacyjnych na 

dzień 13 grudnia 2024 r. 

Kto jest za? Dziękuję. 
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Zarząd Powiatu zatwierdził termin posiedzenia komisji egzaminacyjnych na dzień  

13 grudnia 2024 r. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.10. b) Projekt uchwały Zarządu Powiatu  

w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla ekspertów wchodzących w skład komisji 

egzaminacyjnej dla nauczyciela ubiegającego się o awans zawodowy na stopień nauczyciela 

mianowanego. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję podjąć uchwałę w sprawie ustalenia 

wynagrodzenia dla ekspertów wchodzących w skład komisji egzaminacyjnej dla nauczyciela 

ubiegającego się o awans zawodowy na stopień nauczyciela mianowanego w wysokości 400 zł 

brutto za przeprowadzony egzamin. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę nr 62/2024 w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla ekspertów 

wchodzących w skład komisji egzaminacyjnej dla nauczyciela ubiegającego się o awans 

zawodowy na stopień nauczyciela mianowanego w wysokości 400 zł brutto za przeprowadzony 

egzamin. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.10. c) Projekt umów zlecenia z ekspertami 

z listy ustalonej przez Ministra Edukacji powołanych do udziału w pracach komisji 

egzaminacyjnej dla nauczyciela szkoły prowadzonej przez Powiat Aleksandrowski, 

ubiegającego się o awans na stopień nauczyciela mianowanego. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zawrzeć umowy zlecenia z ekspertami 

z listy ustalonej przez Ministra Edukacji powołanych do udziału w pracach komisji 

egzaminacyjnej dla nauczyciela szkół i placówek oświatowych prowadzonych przez Powiat 

Aleksandrowski, ubiegającego się o awans na stopień nauczyciela mianowanego. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu postanowił zawrzeć umowy zlecenia z ekspertami z listy ustalonej przez 

Ministra Edukacji powołanych do udziału w pracach komisji egzaminacyjnej dla nauczyciela 

szkół i placówek oświatowych prowadzonych przez Powiat Aleksandrowski, ubiegającego się o 

awans na stopień nauczyciela mianowanego. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  
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Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia 8 listopada 

2024 r. znak: PS.4370.2.2024 wraz z projektem uchwały Zarządu Powiatu w sprawie powołania 

komisji egzaminacyjnej w celu przeprowadzenia postępowania egzaminacyjnego dla 

nauczyciela szkoły  prowadzonej przez Powiat Aleksandrowski, ubiegającego się o awans na 

stopień nauczyciela mianowanego oraz projektem uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 

ustalenia wynagrodzenia dla ekspertów wchodzących w skład komisji egzaminacyjnej dla 

nauczyciela ubiegającego się o awans zawodowy na stopień nauczyciela mianowanego, 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia 8 listopada 

2024 r. znak: PS.4370.2.1.2024 wraz z projektem umów zlecenia z ekspertami z listy ustalonej 

przez Ministra Edukacji powołanych do udziału w pracach komisji egzaminacyjnej dla 

nauczyciela szkoły prowadzonej przez Powiat Aleksandrowski, ubiegającego się o awans na 

stopień nauczyciela mianowanego, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.11. Projekt porozumienia z Województwem Kujawsko – Pomorskim w sprawie 

przyznawania stypendiów dla uczniów dziennych liceów i techników od września  

2024 r. do czerwca 2025 r.  

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.11. Projekt porozumienia z Województwem 

Kujawsko – Pomorskim w sprawie przyznawania stypendiów dla uczniów dziennych liceów  

i techników od września 2024 r. do czerwca 2025 r.  

 

Pani Paulina Smykowska – na mocy niniejszego porozumienia dwie uczennice ze szkół 

ponadpodstawowych prowadzonych przez powiat aleksandrowski, tj. Zespołu Szkół Nr 1 CKP 

otrzymują stypendia przyznane przez Zarząd Województwa Kujawsko – Pomorskiego  

w wysokości 300 zł miesięcznie od września 2024 r. do czerwca 2025 r. 

 

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zawrzeć 

porozumienie z Województwem Kujawsko – Pomorskim w sprawie przyznawania stypendiów 

dla uczniów dziennych liceów i techników od września 2024 r. do czerwca 2025 r.  

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu postanowił zawrzeć porozumienie z Województwem Kujawsko – Pomorskim  

w sprawie przyznawania stypendiów dla uczniów dziennych liceów i techników od września 

2024 r. do czerwca 2025 r.  

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  
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Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia 8 listopada 

2024 r. znak: PS.4363.4.2024 wraz z projektem porozumienia z Województwem Kujawsko – 

Pomorskim w sprawie przyznawania stypendiów dla uczniów dziennych liceów i techników  

od września 2024 r. do czerwca 2025 r., stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.12. a) Pismo Naczelnika Wydziału Geodezji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska  

w sprawie sprzedaży budynku położonego przy ulicy Słowackiego 8B w Aleksandrowie 

Kujawskim, wstępny projekt podziału oraz proponowana służebność dojazdu do nowo 

wydzielonej działki – zajęcie stanowiska. 

     b) Wniosek NZOZ A-MED. Poradnia Zdrowia Psychicznego w Aleksandrowie 

Kujawskim o przedłużenie umowy najmu budynku położonego przy ulicy Słowackiego 

8B w Aleksandrowie Kujawskim na rok 2025 – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.12. a) Pismo Naczelnika Wydziału 

Geodezji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska w sprawie sprzedaży budynku położonego przy 

ulicy Słowackiego 8B w Aleksandrowie Kujawskim, wstępny projekt podziału oraz 

proponowana służebność dojazdu do nowo wydzielonej działki. 

Burmistrz Miasta Aleksandrowa Kujawskiego informuje, że Komisja Techniczno – 

Inwestycyjna pozytywnej zaopiniowała propozycję sprzedaży nieruchomości położonej przy 

ulicy Słowackiego 8B w Aleksandrowie Kujawskim. Po dokonaniu wyceny i podziału 

nieruchomości skierowany zostanie pod obrady Rady Miasta projekt uchwały w sprawie 

sprzedaży przedmiotowej nieruchomości.  

Naczelnik Wydziału Geodezji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska przedłożył mapę  

z wyrysowanym wstępnym projektem podziału oraz proponowaną służebnością dojazdu do 

nowo wydzielonej działki.  W związku z tym musimy dalej procedować kwestię sprzedaży tej 

nieruchomości. Czynności, które należy podjąć w tym zakresie trochę jeszcze potrwają. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Po zapoznaniu się z pismem Burmistrza Miasta 

Aleksandrowa Kujawskiego dotyczącym wyrażenia przez Komisję Techniczno – Inwestycyjną 

pozytywnej opinii do propozycji sprzedaży nieruchomości położonej przy ulicy Słowackiego 

8B w Aleksandrowie Kujawskim, proponuję zaakceptować wstępny projekt podziału 

nieruchomości oraz proponowaną służebność dojazdu do nowo wydzielonej działki  

i zobowiązać Naczelnika Wydziału Geodezji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska do 

kontynuowania czynności w zakresie przygotowania nieruchomości do sprzedaży. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu po zapoznaniu się z pismem Burmistrza Miasta Aleksandrowa Kujawskiego 

dotyczącym wyrażenia przez Komisję Techniczno – Inwestycyjną pozytywnej opinii do 

propozycji sprzedaży nieruchomości położonej przy ulicy Słowackiego 8B w Aleksandrowie 

Kujawskim, zaakceptował wstępny projekt podziału nieruchomości oraz proponowaną 

służebność dojazdu do nowo wydzielonej działki, i zobowiązał Naczelnika Wydziału Geodezji, 

Rolnictwa i Ochrony Środowiska do kontynuowania czynności w zakresie przygotowania 

nieruchomości do sprzedaży. 
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Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.12. b) Wniosek NZOZ A-MED. Poradnia 

Zdrowia Psychicznego w Aleksandrowie Kujawskim o przedłużenie umowy najmu budynku 

położonego przy ulicy Słowackiego 8B w Aleksandrowie Kujawskim na rok 2025. 

W związku z tym, że umowa najmu jest do końca 2024 r., nie jesteśmy jeszcze przygotowani 

do sprzedaży tej nieruchomości, proponuję zgodnie ze złożonym wnioskiem przedłużyć do 

końca 2025 r. umowę najmu. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję, na wniosek NZOZ A-MED Poradnia 

Zdrowia Psychicznego w Aleksandrowie Kujawskim, wyrazić zgodę na przedłużenie umowy 

najmu lokali użytkowych w budynku położonym przy ulicy Słowackiego 8B w Aleksandrowie 

Kujawskim zawartej 18 listopada 2015 r. do dnia 31 grudnia 2025 r. i zobowiązać Naczelnika 

Wydziału Geodezji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska do sporządzenia i przedłożenia projektu 

aneksu do umowy najmu.  

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, na wniosek NZOZ A-MED Poradnia Zdrowia Psychicznego  

w Aleksandrowie Kujawskim, wyraził zgodę na przedłużenie umowy najmu lokali użytkowych 

w budynku położonym przy ulicy Słowackiego 8B w Aleksandrowie Kujawskim zawartej  

18 listopada 2015 r. do dnia 31 grudnia 2025 r. i zobowiązał Naczelnika Wydziału Geodezji, 

Rolnictwa i Ochrony Środowiska do sporządzenia i przedłożenia projektu aneksu do umowy 

najmu.  

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Geodezji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska z dnia 12 listopada 

2024 r. znak: GN.Gg.6845.4.2024 w sprawie sprzedaży budynku położonego przy ulicy 

Słowackiego 8B w Aleksandrowie Kujawskim, wstępny projekt podziału oraz proponowana 

służebność dojazdu do nowo wydzielonej działki i pismem Burmistrza Miasta Aleksandrowa 

Kujawskiego z dnia 5 listopada 2024 r. w sprawie opinii Komisji Techniczno – Inwestycyjnej 

dotyczącej propozycji sprzedaży nieruchomości, stanowi załącznik do protokołu. 

Pismo Naczelnika Wydziału Geodezji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska z dnia 12 listopada 

2024 r. znak: GN.Gg.6845.3.2024 wraz z wnioskiem NZOZ A-MED. Poradnia Zdrowia 

Psychicznego w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 6 listopada 2024 r. o przedłużenie umowy 

najmu budynku położonego przy ulicy Słowackiego 8B w Aleksandrowie Kujawskim na rok 

2025, stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad 5.13. Projekt umowy z Przedsiębiorstwem Usługowo – Handlowym „AUTOMOBIL” 

Spółka z o.o. z siedzibą w Warszawie na świadczenie usług w zakresie usuwania 

pojazdów z dróg na obszarze powiatu aleksandrowskiego w przypadkach określonych 

w art. 130a ustawy z dnia 20 czerwca 1997 r. Prawo o ruchu drogowym oraz ich 

przechowywania na parkingu strzeżonym w okresie od 1 stycznia 2025 r. do 31 grudnia 

2025 r. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.13. Projekt umowy z Przedsiębiorstwem 

Usługowo – Handlowym „AUTOMOBIL” Spółka z o.o. z siedzibą w Warszawie na 

świadczenie usług w zakresie usuwania pojazdów z dróg na obszarze powiatu 

aleksandrowskiego w przypadkach określonych w art. 130a ustawy z dnia 20 czerwca 1997 r. 

Prawo o ruchu drogowym oraz ich przechowywania na parkingu strzeżonym w okresie  

od 1 stycznia 2025 r. do 31 grudnia 2025 r. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zawrzeć umowę z Przedsiębiorstwem 

Usługowo – Handlowym „AUTOMOBIL” Spółka z o.o. z siedzibą w Warszawie na 

świadczenie usług w zakresie usuwania pojazdów z dróg na obszarze powiatu 

aleksandrowskiego w przypadkach określonych w art. 130a ustawy z dnia 20 czerwca 1997 r. 

Prawo o ruchu drogowym oraz ich przechowywania na parkingu strzeżonym w okresie od  

1 stycznia 2025 r. do 31 grudnia 2025 r. z wynagrodzeniem 15.580,41 zł brutto. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu postanowił zawrzeć umowę z Przedsiębiorstwem Usługowo – Handlowym 

„AUTOMOBIL” Spółka z o.o. z siedzibą w Warszawie na świadczenie usług w zakresie 

usuwania pojazdów z dróg na obszarze powiatu aleksandrowskiego w przypadkach określonych 

w art. 130a ustawy z dnia 20 czerwca 1997 r. Prawo o ruchu drogowym oraz ich 

przechowywania na parkingu strzeżonym w okresie od 1 stycznia 2025 r. do 31 grudnia 2025 r. 

z wynagrodzeniem 15.580,41 zł brutto. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Komunikacji i Transportu z dnia 13 listopada 2024 r. znak: 

KT.Kn.2601.2.3.2024 wraz z projektem umowy z Przedsiębiorstwem Usługowo – Handlowym 

„AUTOMOBIL” Spółka z o.o. z siedzibą w Warszawie na świadczenie usług w zakresie 

usuwania pojazdów z dróg na obszarze powiatu aleksandrowskiego w przypadkach 

określonych w art. 130a ustawy z dnia 20 czerwca 1997 r. Prawo o ruchu drogowym oraz ich 

przechowywania na parkingu strzeżonym w okresie od 1 stycznia 2025 r. do 31 grudnia  

2025 r., stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.14. a) Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zatwierdzenia planu zimowego 

utrzymania dróg powiatowych w Powiecie Aleksandrowskim w sezonie zimowym 

2024/2025. 
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           b) Informacja Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie 

Kujawskim o wyborze najkorzystniejszej oferty w postepowaniu o udzielenie 

zamówienia publicznego prowadzonego w trybie bez stosowania ustawy Prawo 

zamówień publicznych właściwe dla zamówienia o wartości poniżej 130.000 zł, zgodnie 

z art. 2 ust. 1 pkt 1 ustawy, na zadanie pn. „Zimowe utrzymanie dróg powiatowych 

powiatu aleksandrowskiego w sezonie 2024/2025”. Projekt uchwały Zarządu Powiatu 

w sprawie upoważnienia Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie 

Kujawskim do zaciągania zobowiązań z tytułu umów, których realizacja w roku 

budżetowym i w latach następnych jest niezbędna do zapewnienia ciągłości działania 

jednostki i z których wynikające płatności wykraczają poza rok budżetowy w zakresie 

zimowego utrzymania dróg powiatowych w sezonie 2024/2025. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.14. a) Projekt uchwały Zarządu Powiatu  

w sprawie zatwierdzenia planu zimowego utrzymania dróg powiatowych w Powiecie 

Aleksandrowskim w sezonie zimowym 2024/2025. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję podjąć uchwałę w sprawie zatwierdzenia 

planu zimowego utrzymania dróg powiatowych w Powiecie Aleksandrowskim w sezonie 

zimowym 2024/2025. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę nr 63/2024 w sprawie zatwierdzenia planu zimowego 

utrzymania dróg powiatowych w Powiecie Aleksandrowskim w sezonie zimowym 2024/2025. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.14.  b) Informacja Dyrektora Zarządu Dróg 

Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim o wyborze najkorzystniejszej oferty  

w postepowaniu o udzielenie zamówienia publicznego prowadzonego w trybie bez stosowania 

ustawy Prawo zamówień publicznych właściwe dla zamówienia o wartości poniżej 130.000 zł, 

zgodnie z art. 2 ust. 1 pkt 1 ustawy, na zadanie pn. „Zimowe utrzymanie dróg powiatowych 

powiatu aleksandrowskiego w sezonie 2024/2025”. Projekt uchwały Zarządu Powiatu  

w sprawie upoważnienia Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim 

do zaciągania zobowiązań z tytułu umów, których realizacja w roku budżetowym i w latach 

następnych jest niezbędna do zapewnienia ciągłości działania jednostki i z których wynikające 

płatności wykraczają poza rok budżetowy w zakresie zimowego utrzymania dróg powiatowych 

w sezonie 2024/2025. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję przyjąć do wiadomości informację 

Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim o wyborze 

najkorzystniejszej oferty w postepowaniu o udzielenie zamówienia publicznego prowadzonego 

w trybie bez stosowania ustawy Prawo zamówień publicznych właściwe dla zamówienia  

o wartości poniżej 130.000 zł, zgodnie z art. 2 ust. 1 pkt 1 ustawy, na zadanie pn. „Zimowe 

utrzymanie dróg powiatowych powiatu aleksandrowskiego w sezonie 2024/2025”. 
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Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu przyjął do wiadomości informację Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych  

w Aleksandrowie Kujawskim o wyborze najkorzystniejszej oferty w postepowaniu o udzielenie 

zamówienia publicznego prowadzonego w trybie bez stosowania ustawy Prawo zamówień 

publicznych właściwe dla zamówienia o wartości poniżej 130.000 zł, zgodnie z art. 2 ust. 1  

pkt 1 ustawy, na zadanie pn. „Zimowe utrzymanie dróg powiatowych powiatu 

aleksandrowskiego w sezonie 2024/2025”. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pani Lidia Tokarska – proponuję podjąć uchwałę w sprawie upoważnienia Dyrektora Zarządu 

Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim do zaciągania zobowiązań z tytułu umów, 

których realizacja w roku budżetowym i w latach następnych jest niezbędna do zapewnienia 

ciągłości działania jednostki i z których wynikające płatności wykraczają poza rok budżetowy 

w zakresie zimowego utrzymania dróg powiatowych w sezonie 2024/2025. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę nr 64/2024 w sprawie upoważnienia Dyrektora Zarządu Dróg 

Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim do zaciągania zobowiązań z tytułu umów, których 

realizacja w roku budżetowym i w latach następnych jest niezbędna do zapewnienia ciągłości 

działania jednostki i z których wynikające płatności wykraczają poza rok budżetowy w zakresie 

zimowego utrzymania dróg powiatowych w sezonie 2024/2025. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 8 listopada 

2024 r. znak: DUDiM.071.29.2024  wraz z projektem uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 

zatwierdzenia planu zimowego utrzymania dróg powiatowych w Powiecie Aleksandrowskim 

w sezonie zimowym 2024/2025, stanowi załącznik do protokołu. 

 

Informacja Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim z dnia  

12 listopada 2024 r. znak: DUDiM.072.30.2024 o wyborze najkorzystniejszej oferty  

w postepowaniu o udzielenie zamówienia publicznego prowadzonego w trybie bez stosowania 

ustawy Prawo zamówień publicznych właściwe dla zamówienia o wartości poniżej 130.000 zł, 

zgodnie z art. 2 ust. 1 pkt 1 ustawy, na zadanie pn. „Zimowe utrzymanie dróg powiatowych 

powiatu aleksandrowskiego w sezonie 2024/2025” oraz projekt uchwały Zarządu Powiatu  

w sprawie upoważnienia Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim 

do zaciągania zobowiązań z tytułu umów, których realizacja w roku budżetowym i w latach 

następnych jest niezbędna do zapewnienia ciągłości działania jednostki i z których wynikające 
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płatności wykraczają poza rok budżetowy w zakresie zimowego utrzymania dróg powiatowych 

w sezonie 2024/2025, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.15. Pismo Marszałka Województwa Kujawsko – Pomorskiego w sprawie 

wykonanego audytu bezpieczeństwa ruchu drogowego i zaproponowanych dwóch 

wariantów poprawy bezpieczeństwa na skrzyżowaniu drogi wojewódzkiej nr 266  

z drogą gminną nr 160215C (ul. Kochanowskiego) w miejscowości Stawki oraz 

zlokalizowanym w km 3+566 przejściu dla pieszych – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.15. Pismo Marszałka Województwa 

Kujawsko – Pomorskiego w sprawie wykonanego audytu bezpieczeństwa ruchu drogowego  

i zaproponowanych dwóch wariantów poprawy bezpieczeństwa na skrzyżowaniu drogi 

wojewódzkiej nr 266 z drogą gminną nr 160215C (ul. Kochanowskiego) w miejscowości 

Stawki oraz zlokalizowanym w km 3+566 przejściu dla pieszych. 

W dniu 7 listopada br. odbyło się spotkanie przedstawicieli Wójta Gminy Aleksandrów 

Kujawski z przedstawicielami Starosty Aleksandrowskiego w tej sprawie. Wspólnie  

i jednogłośnie strony dokonały wyboru wariantu II jako rozwiązania optymalnego pod 

względem bezpieczeństwa i rozwiązań projektowych poprawiających płynność ruchu na tym 

skrzyżowaniu.  

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Po zapoznaniu się z pismem Marszałka 

Województwa Kujawsko – Pomorskiego w sprawie wykonanego audytu bezpieczeństwa ruchu 

drogowego i zaproponowanych dwóch wariantów poprawy bezpieczeństwa na skrzyżowaniu 

drogi wojewódzkiej nr 266 z drogą gminną nr 160215C (ul. Kochanowskiego) w miejscowości 

Stawki oraz zlokalizowanym w km 3+566 przejściu dla pieszych, proponuję wskazać wariant 

II, polegający na budowie małego ronda jako docelowe rozwiązanie preferowane dla 

przedmiotowego skrzyżowania. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu po zapoznaniu się z pismem Marszałka Województwa Kujawsko – Pomorskiego 

w sprawie wykonanego audytu bezpieczeństwa ruchu drogowego i zaproponowanych dwóch 

wariantów poprawy bezpieczeństwa na skrzyżowaniu drogi wojewódzkiej nr 266 z drogą 

gminną nr 160215C (ul. Kochanowskiego) w miejscowości Stawki oraz zlokalizowanym w km 

3+566 przejściu dla pieszych, postanowił wskazać wariant II, polegający na budowie małego 

ronda jako docelowe rozwiązanie preferowane dla przedmiotowego skrzyżowania. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim z dnia  

13 listopada 2024 r. znak: DUDiM.072.31.2024 wraz z pismem Marszałka Województwa 

Kujawsko – Pomorskiego z dnia 3 października 2024 r. znak: ID-I.8026.2.83.2024.DM  

w sprawie wykonanego audytu bezpieczeństwa ruchu drogowego i zaproponowanych dwóch 
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wariantów poprawy bezpieczeństwa na skrzyżowaniu drogi wojewódzkiej nr 266 z drogą 

gminną nr 160215C (ul. Kochanowskiego) w miejscowości Stawki oraz zlokalizowanym w km 

3+566 przejściu dla pieszych, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.16. Pismo Prezesa Uczniowskiego Klubu Sportowego „Jedynka AK”  

w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie udzielenia wsparcia finansowego w związku  

z udziałem drużyny dziewcząt w finale Ogólnopolskiego Turnieju Piłki Nożnej  

„Z orlika na stadion” w kategorii wiekowej U-14 w Warszawie – zajęcie stanowiska.  

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.16. Pismo Prezesa Uczniowskiego Klubu 

Sportowego „Jedynka AK” w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie udzielenia wsparcia 

finansowego w związku z udziałem drużyny dziewcząt w finale Ogólnopolskiego Turnieju Piłki 

Nożnej „Z orlika na stadion” w kategorii wiekowej U-14 w Warszawie.  

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję pozytywnie rozpatrzyć wniosek Prezesa 

Uczniowskiego Klubu Sportowego „Jedynka AK” w Aleksandrowie Kujawskim i udzielić 

wsparcia finansowego w związku z udziałem drużyny dziewcząt w finale Ogólnopolskiego 

Turnieju Piłki Nożnej „Z orlika na stadion” w kategorii wiekowej U-14 w Warszawie w kwocie 

500 zł ze środków zabezpieczonych w budżecie powiatu na sport.  

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył wniosek Prezesa Uczniowskiego Klubu Sportowego 

„Jedynka AK” w Aleksandrowie Kujawskim i postanowił udzielić wsparcia finansowego  

w związku z udziałem drużyny dziewcząt w finale Ogólnopolskiego Turnieju Piłki Nożnej  

„Z orlika na stadion” w kategorii wiekowej U-14 w Warszawie w kwocie 500 zł ze środków 

zabezpieczonych w budżecie powiatu na sport.  

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Sekretarza Powiatu z dnia 13 listopada 2024 r. znak: PS.0532.10.2024 wraz z pismem 

Prezesa Uczniowskiego Klubu Sportowego „Jedynka AK” w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 

13 listopada 2024 r. w sprawie udzielenia wsparcia finansowego w związku z udziałem drużyny 

dziewcząt w finale Ogólnopolskiego Turnieju Piłki Nożnej „Z orlika na stadion” w kategorii 

wiekowej U-14 w Warszawie, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.17. Projekt aneksu do umowy zawartej ze Zgromadzeniem Sióstr Św. Elżbiety 

Prowincja Toruńska dnia 20 grudnia 2023 r. o realizację zadania publicznego z zakresu 

pomocy społecznej pt. „Prowadzenie domu pomocy społecznej o zasięgu 

ponadgminnym dla dzieci i młodzieży niepełnosprawnych intelektualnie”. 
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Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.17. Projekt aneksu do umowy zawartej  

ze Zgromadzeniem Sióstr Św. Elżbiety Prowincja Toruńska dnia 20 grudnia 2023 r. o realizację 

zadania publicznego z zakresu pomocy społecznej pt. „Prowadzenie domu pomocy społecznej 

o zasięgu ponadgminnym dla dzieci i młodzieży niepełnosprawnych intelektualnie”. 

Przedmiotowy aneks dotyczy zmiany wysokości dotacji przyznawanej przez Wojewodę 

Kujawsko – Pomorskiego.  

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zawrzeć aneks do umowy zawartej  

ze Zgromadzeniem Sióstr Św. Elżbiety Prowincja Toruńska dnia 20 grudnia 2023 r. o realizację 

zadania publicznego z zakresu pomocy społecznej pt. „Prowadzenie domu pomocy społecznej 

o zasięgu ponadgminnym dla dzieci i młodzieży niepełnosprawnych intelektualnie”. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu postanowił zawrzeć aneks do umowy zawartej ze Zgromadzeniem Sióstr Św. 

Elżbiety Prowincja Toruńska dnia 20 grudnia 2023 r. o realizację zadania publicznego  

z zakresu pomocy społecznej pt. „Prowadzenie domu pomocy społecznej o zasięgu 

ponadgminnym dla dzieci i młodzieży niepełnosprawnych intelektualnie”. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim  

z dnia 13 listopada 2024 r. znak: PI.070.1.13.15.2024 wraz z projektem aneksu do umowy 

zawartej ze Zgromadzeniem Sióstr Św. Elżbiety Prowincja Toruńska dnia 20 grudnia 2023 r.  

o realizację zadania publicznego z zakresu pomocy społecznej pt. „Prowadzenie domu pomocy 

społecznej o zasięgu ponadgminnym dla dzieci i młodzieży niepełnosprawnych intelektualnie”, 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.18. Projekt umowy z Wojewodą Kujawsko - Pomorskim o udzielenie wsparcia 

finansowego ze środków Funduszu Pracy na realizację rządowego programu wsparcia 

powiatu w organizacji i tworzeniu rodzinnych form pieczy zastępczej w 2024 r.  

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.18. Projekt umowy z Wojewodą Kujawsko 

- Pomorskim o udzielenie wsparcia finansowego ze środków Funduszu Pracy na realizację 

rządowego programu wsparcia powiatu w organizacji i tworzeniu rodzinnych form pieczy 

zastępczej w 2024 r.  

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zawrzeć umowę z Wojewodą Kujawsko 

- Pomorskim o udzielenie wsparcia finansowego ze środków Funduszu Pracy na realizację 

rządowego programu wsparcia powiatu w organizacji i tworzeniu rodzinnych form pieczy 

zastępczej w 2024 r.  

Kto jest za? Dziękuję. 
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Zarząd Powiatu postanowił zawrzeć umowę z Wojewodą Kujawsko - Pomorskim  

o udzielenie wsparcia finansowego ze środków Funduszu Pracy na realizację rządowego 

programu wsparcia powiatu w organizacji i tworzeniu rodzinnych form pieczy zastępczej  

w 2024 r.  

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim  

z dnia 13 listopada 2024 r. znak: RK.070.2.2.2024 wraz z projektem umowy z Wojewodą 

Kujawsko - Pomorskim o udzielenie wsparcia finansowego ze środków Funduszu Pracy na 

realizację rządowego programu wsparcia powiatu w organizacji i tworzeniu rodzinnych form 

pieczy zastępczej w 2024 r., stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.19. Pismo Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie 

Kujawskim w sprawie przekazywania środków finansowych do Cistorem 

Stowarzyszenia Partnerstwo Społeczne w Toruniu w ramach programu Fundusze 

Europejskie dla Kujaw i Pomorza 2021 – 2027 realizowanego w projekcie „Rodzina  

w centrum Etap I”. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.19. Pismo Kierownika Powiatowego 

Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie przekazywania środków 

finansowych do Cistorem Stowarzyszenia Partnerstwo Społeczne w Toruniu w ramach 

programu Fundusze Europejskie dla Kujaw i Pomorza 2021 – 2027 realizowanego w projekcie 

„Rodzina w centrum Etap I”. 

Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim informuje, 

że 6 marca 2024 r. została zawarta umowa o partnerstwie na rzecz realizacji projektu „Rodzina 

w centrum Etap I” w ramach programu Fundusze Europejskie dla Kujaw i Pomorza 2021 – 

2027. Na podstawie tej umowy Regionalny Ośrodek Polityki Społecznej w Toruniu będący 

Partnerem Wiodącym wyłonił w procedurze przetargowej dla Powiatu Aleksandrowskiego 

wykonawcę usług wsparcia rodziny i pieczy zastępczej, tj. Cistor Stowarzyszenie Partnerstwo 

Społeczne w Toruniu i została zawarta z tym stowarzyszeniem umowa w dniu 17 kwietnia  

2024 r. Do 31 lipca 2024 r. wszystkie faktury za usługi realizowane były na bieżąco. Później 

pojawiły się problemy. ROPS w Toruniu czyni starania aby instytucja zarządzająca przekazała 

środki finansowe na realizację projektu dla partnerów. Z umowy wynika, że środki finansowe 

będą przekazywane w zależności od dostępności środków na rachunku płatniczym Partnera 

Wiodącego. 

Cistor Stowarzyszenie Partnerstwo Społeczne w Toruniu wystąpiło o uregulowanie płatności 

faktur wystawionych na powiat aleksandrowski za lipiec, sierpień i wrzesień 2024 r. na łączną 

kwotę 127.190 zł. Na dzień dzisiejszy spłynęła już kolejna faktura za październik. 

 

Pan Mariusz Możdżeń – musimy przekazać środki finansowe na konto Powiatowego Centrum 

Pomocy Rodzinie, żeby uregulowali te zobowiązania.  
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Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Po zapoznaniu się z pismem 

CISTOR Stowarzyszenia Partnerstwo Społeczne z siedzibą w Toruniu z 12 listopada 2024 r., 

które świadczy usługi wsparcia rodziny i pieczy zastępczej wykonywane na terenie powiatu 

aleksandrowskiego w realizowanym projekcie partnerskim „Rodzina w centrum Etap I”  

w ramach programu Fundusze Europejskie dla Kujaw i Pomorza 2021 – 2027, o uregulowanie 

płatności oraz informacją Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Aleksandrowie Kujawskim z 13 listopada 2024 r. w sprawie przekazywania środków 

finansowych do Stowarzyszenia, proponuję przekazać środki finansowe do Powiatowego 

Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim w celu zapłacenia faktur 

wystawionych przez CISTOR Stowarzyszenia Partnerstwo Społeczne z siedzibą w Toruniu. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu po zapoznaniu się z pismem CISTOR Stowarzyszenia Partnerstwo Społeczne  

z siedzibą w Toruniu z 12 listopada 2024 r., które świadczy usługi wsparcia rodziny i pieczy 

zastępczej wykonywane na terenie powiatu aleksandrowskiego w realizowanym projekcie 

partnerskim „Rodzina w centrum Etap I” w ramach programu Fundusze Europejskie dla 

Kujaw i Pomorza 2021 – 2027, o uregulowanie płatności oraz informacją Kierownika 

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim z 13 listopada 2024 r.  

w sprawie przekazywania środków finansowych do Stowarzyszenia, postanowił przekazać 

środki finansowe do Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim  

w celu zapłacenia faktur wystawionych przez CISTOR Stowarzyszenia Partnerstwo Społeczne 

z siedzibą w Toruniu. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim  

z dnia 13 listopada 2024 r. znak: RK.033.3.1.2024 w sprawie przekazywania środków 

finansowych do Cistorem Stowarzyszenia Partnerstwo Społeczne w Toruniu w ramach 

programu Fundusze Europejskie dla Kujaw i Pomorza 2021 – 2027 realizowanego w projekcie 

„Rodzina w centrum Etap I” wraz z pismem Cistor Stowarzyszenie Partnerstwo Społeczne  

w Toruniu z dnia 12 listopada 2024 r. o uregulowanie płatności, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.20. Protokół z przeprowadzonego postępowania, którego wartość nie przekracza 

130.000 zł na opracowanie dokumentacji projektowo – kosztorysowej dla zadania 

inwestycyjnego „Rewitalizacja budynku Liceum Ogólnokształcącego w Ciechocinku – 

etap II”, projekt umowy z wykonawcą – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.20. Protokół z przeprowadzonego 

postępowania, którego wartość nie przekracza 130.000 zł na opracowanie dokumentacji 

projektowo – kosztorysowej dla zadania inwestycyjnego „Rewitalizacja budynku Liceum 

Ogólnokształcącego w Ciechocinku – etap II”, projekt umowy z wykonawcą. 
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W postępowaniu wpłynęły dwie oferty z ceną brutto 22.000 zł i 124.000 zł.  

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zatwierdzić protokół  

z przeprowadzonego postępowania, którego wartość nie przekracza 130.000 zł na opracowanie 

dokumentacji projektowo – kosztorysowej dla zadania inwestycyjnego „Rewitalizacja budynku 

Liceum Ogólnokształcącego w Ciechocinku – etap II”, dokonać wyboru wykonawcy  

WM Architekci – Piotr Maćkowiak z siedzibą w Łodzi z ceną brutto 22.000 zł i zawrzeć umowę 

z wykonawcą. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu zatwierdził protokół z przeprowadzonego postępowania, którego wartość nie 

przekracza 130.000 zł na opracowanie dokumentacji projektowo – kosztorysowej dla zadania 

inwestycyjnego „Rewitalizacja budynku Liceum Ogólnokształcącego w Ciechocinku – etap II”, 

dokonał wyboru wykonawcy WM Architekci – Piotr Maćkowiak z siedzibą w Łodzi z ceną brutto 

22.000 zł i postanowił zawrzeć umowę z wykonawcą. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu z dnia 12 listopada 2024 r. znak: 

RI.Rz.2720.2.9.2024 wraz z protokołem z przeprowadzonego postępowania, którego wartość 

nie przekracza 130.000 zł na opracowanie dokumentacji projektowo – kosztorysowej dla 

zadania inwestycyjnego „Rewitalizacja budynku Liceum Ogólnokształcącego w Ciechocinku 

– etap II”, projektem umowy z wykonawcą, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 6. Sprawy różne. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do spraw różnych. Nie ma. 

 

 

Ad 7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do innych spraw wniesionych przez członków Zarządu. 

Nie ma. 

 

 

Ad 8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Pani Lidia Tokarska – zamykam dzisiejsze posiedzenie Zarządu Powiatu.   

Dziękuję za udział w posiedzeniu.  

Posiedzenie Zarządu Powiatu zamknięte zostało o godzinie 8:50. 

 

Protokołowała: Edyta Niedziałek  ........... 


